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Γιώργος Πιτσιλής 
Η μάχη κατά της φοροδιαφυγής 

αφορά όλους

2,8 εκατ. ευρώ
για την οδική ασφάλεια 

στον δήμο Νέστου

Φιλαρμονική Ελευθερούπολης 
«Ω Γλυκύ μου Έαρ» τη Μεγάλη 

Παρασκευή στο προαύλιο 
του Αγίου Νικολάου

Κατέληξε η συνοδηγός του 
οχήματος που μπήκε στο αντίθετο 

ρεύμα στην οδό Τενέδου!

Σελ. 19

Η Θάσος αποκτά 
σκάφος του 

Λιμενικού Σώματος 
με υγειονομικό 

εξοπλισμό

Συνθήκες για 6 ευρώ 
στο ελαιόλαδο λόγω 

ξηρασίας στην Ισπανία, 
κρατάει κορυφές η τιμή 
και για τη νέα σοδειά

Σελ. 4

Σελ. 22

Σελ. 12

ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΑ ΤΟ ΕΘΙΜΟ ΤΟΥ ΟΒΕΛΙΑ

ΚΑΛΗ 
ΑΝΑΣΤΑΣΗ

Σελ. 13

ΠΛΗΘΟΣ ΠΙΣΤΩΝ ΣΤΟΥΣ ΝΑΟΥΣ

ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ



ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ

Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Ε. ΧΑΤΖΗΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ & ΣΙΑ Ο. Ε. 

ΕΚΔΟΤΗΣ
Μαρία Κελαϊδή

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Απόστολος Ατζεμιδάκης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Βλαμήτσου, Χριστίνα Νεφραίμ, 
Τζούλια Βασιλείου, Μαργαρίτα 

Πετρουλή, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 
Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 

Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 
Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Οι πολίτες έχουν εύλογες απορίες
γράφει 
 ο Γιώργος Αγαπητος*
*Καθηγητής και πρώην υπη-
ρεσιακός υπoυργός Οικονο-
μικών

Η ελληνική κοινωνία και 
οικονομία βρίσκονται σε 
μια δύσκολη συγκυρία. Τα 
καταστροφικά μνημόνια, η 
πανδημία, οι φυσικές κατα-
στροφές, η τραγωδία των 
Τεμπών, ο δημογραφικός 
κατήφορος, η συνεχής εί-
σοδος παράνομων μετανα-
στών και η ανάγκη αμυντι-
κής θωράκισης της χώρας, 
μαζί με τη διόγκωση του 
δημόσιου χρέους, έχουν 
δημιουργήσει σοβαρά και 
πρωτόγνωρα προβλήμα-
τα. Επιπλέον, η παγκόσμια 
ενεργειακή κρίση, εξαιτίας 
του πολέμου στην Ουκρα-
νία, οδήγησε σε συρρίκνω-
ση της διατροφικής αλυ-
σίδας και σε ανεξέλεγκτες 
ανατιμήσεις των αγαθών. 
Ετσι, οι περισσότεροι πο-
λίτες βρίσκονται σε αδιέ-
ξοδο και διερωτώνται γιατί 
συμβαίνουν ή διατηρούνται 
πολλά παράδοξα και ανε-
ξήγητα φαινόμενα, όπως:

- Ενώ είναι αναγκαία η 
μείωση της φοροδιαφυ-
γής, η επιλογή της επιδο-
ματικής πολιτικής με βάση 
το δηλωθέν εισόδημα την 
ενισχύει. Γιατί ενισχύονται 
πολλαπλά (με επιδόματα 
και επιδοτήσεις) όσοι δη-
λώνουν χαμηλό εισόδημα, 
ενώ το δηλωθέν εισόδημα 
δεν ταυτίζεται πάντοτε με 
το πραγματικό. Με συνέ-
πεια να πλήττεται η «με-
σαία τάξη».

- Ενώ είναι πολύ υψηλοί οι 
φορολογικοί συντελεστές, 
δεν αυξάνονται αντίστοι-
χα τα έσοδα του κράτους, 
αλλά αυξάνονται οι τιμές 
και η φοροδιαφυγή-παρα-
οικονομία.

- Ενώ μειώνεται το μέγε-
θος του δημόσιου τομέα 
(αποκρατικοποιήσεις, νέες 
ανεξάρτητες Αρχές, ΜΚΟ), 
ταυτόχρονα αυξάνονται το 
δημόσιο χρέος και ο αριθ-
μός των υπουργών, των 
μετακλητών υπαλλήλων 
και των αστυνομικών τους 
φρουρών, σε βάρος της 
προστασίας των πολιτών.

- Γιατί ο καταναλωτής ρεύ-
ματος, όταν αγοράζει ρεύ-
μα από τη ΔΕΗ, να πληρώ-
νει περισσότερα από ό,τι 
εάν το αγόραζε από μια ιδι-
ωτική εταιρεία, στην οποία 
η ΔΕΗ διαθέτει το ρεύμα 
και το δίκτυό της.

- Γιατί οι τράπεζες, οι οποί-
ες χρηματοδοτούνται για 
να διασωθούν από το κρά-
τος αυξάνοντας το δημόσιο 
χρέος, πουλάνε τα δάνεια 
των οφειλετών τους στα 
funds, π.χ., στο 10% (Ν 
4354/2015) και δεν κα-
λούν τον δανειολήπτη να 
το εξοφλήσει καταβάλλο-
ντας το 20% του δανείου 
του. Επιπλέον, είναι απαρά-
δεκτη η αύξηση των επιτο-
κίων δανεισμού και όχι των 
καταθέσεων, ενισχύοντας 
τα «κόκκινα» δάνεια και τον 
πληθωρισμό κόστους.

- Ενώ όλα τα κόμματα 
προεκλογικά ισχυρίζονται 

ότι έχουν «κοινό στόχο» 
τη βελτίωση της ποιότητας 
ζωής των πολιτών, μετε-
κλογικά δεν συνεργάζο-
νται, παρασυρόμενοι από 
προσωπική ή κομματική 
ιδιοτέλεια, ξεχνώντας το 
δημόσιο συμφέρον.

- Πώς εξηγείται ότι, ενώ 
ένα μεγάλο μέρος της νο-
μοθετικής εργασίας έχει 
μεταφερθεί στο Ευρωκοι-
νοβούλιο, το μέγεθος του 
εθνικού Κοινοβουλίου και 
της κυβερνήσεως δεν μει-
ώνεται;

- Ενώ τα Σώματα Ασφα-
λείας ενισχύονται συνεχώς 
με προσωπικό, οι πολίτες 
νιώθουν ανασφαλείς στον 
τόπο που κατοικούν και εί-
ναι αντιμέτωποι με τη βία 
και τις ληστείες.

- Ενώ είναι γενικά αποδε-
κτό ότι υπάρχει δημογρα-
φική συρρίκνωση, δεν λαμ-
βάνονται γενικότερα μέτρα 
για τη διαχρονική ουσιαστι-
κή οικονομική στήριξη της 
μητρότητας, όπως συμβαί-
νει σε άλλες ευρωπαϊκές 
χώρες.

Οι πολίτες ζητούν τα δημό-
σια αγαθά που τους προ-
σφέρονται να αντιστοιχούν 
στη φορολογική επιβά-
ρυνση που καταβάλλουν, 
ώστε να μην καταφεύγουν 
στη φοροδιαφυγή-παρα-
οικονομία και στον ιδιωτι-
κό τομέα. Προς αυτήν την 
κατεύθυνση είναι αναγκαίο 
να ληφθούν άμεσα τα εξής 
μέτρα:

- Μείωση του συντελεστή 
24% ΦΠΑ στο 18% (όπως 
είχε οριστεί κατά την ει-
σαγωγή του το 1987) και 
ένταξη όλων των βασικών 
ειδών διατροφής και της 
ενέργειας στο φορολογικό 
συντελεστή 6%. Ετσι θα 
αποφευχθεί η δραματική 
αύξηση των τιμών λόγω 
των ανατιμήσεων των 
καυσίμων, τα οποία είναι 
επιφορτισμένα με πολύ 
υψηλούς ειδικούς φόρους, 
που επιβάλλεται πλέον να 
μειωθούν.

- Μείωση του ΕΝΦΙΑ, 
αφαιρώντας τα δημοτικά 
τέλη ή τοπικούς φόρους, 
λαμβάνοντας υπ’ όψιν κατά 
τον υπολογισμό του το επί-
πεδο υποδομής της κάθε 
περιοχής (π.χ. έλλειψη απο-
χέτευσης).

- Κατάργηση της καταβο-
λής τελών-παραβόλων από 
τον πολίτη σε δημόσιες 
υπηρεσίες για την εξυπη-
ρέτησή του (π.χ. άδεια οδή-
γησης, ΕΡΤ, διόδια εθνικών 
οδών, Κτηματολόγιο).

- Εκπτωση τουλάχιστον 
κατά 40% όλων των δαπα-
νών αγορών με αποδείξεις 
(το αντίστοιχο ποσοστό στις 
ΗΠΑ είναι 100%), ώστε να 
περιοριστεί η φοροδιαφυγή 
στον τομέα του ΦΠΑ και 
του τζίρου των επιχειρήσε-
ων.

- Αμεση υλοποίηση των τε-
λεσίδικων αποφάσεων του 
ΣτΕ και του Ελεγκτικού Συ-
νεδρίου που αφορούν τους 
εργαζομένους και συνταξι-

ούχους.

- Εξασφάλιση της απαραί-
τητης αστυνομικής-δικα-
στικής υποστήριξης, ώστε 
ο πολίτης να νιώθει ασφα-
λής.

- Τραπεζική ενίσχυση των 
μικρομεσαίων επιχειρήσε-
ων, ώστε να διασωθούν και 
να αυξηθεί η απασχόληση, 
χωρίς να είναι απαραίτητη 
η συγχώνευσή τους.

- Σταδιακή αύξηση του δι-
αθέσιμου εισοδήματος των 
εργαζομένων μειώνοντας 
τον φόρο επί της εργασίας, 
χωρίς να είναι αναγκαία η 
αύξηση του ονομαστικού 
μισθού.

- Ενταξη στο σχέδιο πό-
λεως των περισσότερων 
«μη δασικών περιοχών» 
σε οικιστικές περιοχές και 
οι ιδιοκτήτες να καταβάλ-
λουν ένα υψηλό ποσό σε 
χρήμα, ώστε να ενισχυθούν 
τα δημόσια έσοδα και να 
αποτραπεί η παράνομη και 
άναρχη δόμηση.

- Ανακοπή των αποκρατι-
κοποιήσεων και διατήρηση 
από το κράτος τουλάχιστον 
του 51% των μετοχών των 
ΔΕΚΟ, ώστε να αποφευχθεί 
η απαράδεκτη συρρίκνωση 
των προσφερόμενων δη-
μόσιων αγαθών-υπηρεσι-
ών (ποιοτική-ποσοτική).

- Μείωση του αριθμού των 
βουλευτών στους 200, 
όπως επιτρέπει το άρθρο 
51 παρ. 1 του ισχύοντος 
Συντάγματος, και του αριθ-

μού των μετακλητών υπαλ-
λήλων, που θα συμβάλει 
στη σημαντική μείωση των 
δημόσιων δαπανών.

- Μη υπουργοποίηση βου-
λευτών-πολιτευτών ή να 
αναστέλλεται η δυνατό-
τητα εκλογής τους επί μα-
κρόν, ώστε να εκλείψει το 
φαινόμενο ένα υπουργικό 
γραφείο να είναι ταυτόχρο-
να και βουλευτικό - ρου-
σφετολογικό. Εάν, π.χ., ένας 
πανεπιστημιακός αναλάβει, 
ακόμη και ως υπηρεσιακός 
υπουργός, αμέσως επιβάλ-
λεται το ασυμβίβαστο απα-
σχόλησης (και μισθοδοσί-
ας) στο Πανεπιστήμιο.

Πρέπει να αποφευχθεί ο 
κλονισμός της εμπιστοσύ-
νης των πολιτών στο πο-
λιτικό σύστημα, ή στις μο-
νοκομματικές κυβερνήσεις, 
ή στην αξιοκρατική εκλογή 
των βουλευτών, και στην 
ανταποδοτικότητα των 
φόρων που καταβάλλουν. 
Αλλιώς είναι πολύ πιθανή 
η ενίσχυση της αποχής των 
πολιτών κατά τις εκλογές, 
ακόμη και πέραν του 42,2% 
(2019).

Η εκτέλεση του κρατικού 
Προϋπολογισμού του 2023 
και οι εθνικές εκλογές εί-
ναι μια καλή ευκαιρία να 
ληφθούν ορισμένα μέτρα 
για να αποφευχθεί η πε-
ραιτέρω φτωχοποίηση των 
νοικοκυριών, των μικρομε-
σαίων επιχειρήσεων και της 
μεσαίας τάξης.

Η επίθεση φιλίας και οι κόκκινες γραμμές
γράφει 
ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ

Πριν από 19 χρόνια, στις 7 
Απριλίου 2004, ο αείμνη-
στος Κύπριος Πρόεδρος 
Τάσσος Παπαδόπουλος κά-
λεσε τον λαό του να απορ-
ρίψει το σχέδιο Ανάν στο 
δημοψήφισμα της 24ης 
Απριλίου. 

Κόντρα στις πιέσεις που 
του ασκήθηκαν από ΗΠΑ, 
Βρετανία, κυπριακά και ελ-
λαδικά κόμματα, ο 5οςΠρό-
εδρος της Κύπρου ζήτησε 
από τον λαό του να «υπε-
ρασπιστεί το δίκαιο, την 
αξιοπρέπεια και την ιστορία 
του» και «να μην υποθη-
κεύσει» το μέλλον της Με-
γαλονήσου «στην πολιτική 
βούληση της Τουρκίας»!

Το «ΟΧΙ» των Κυπρίων δεν 
κατέστρεψε το νησί, όπως 
προέβλεπαν οι Κασσάν-
δρες, αλλά αντίθετα, αμέ-
σως μετά το δημοψήφισμα, 
την 1η Μαΐου 2004, η Κύ-
προς έγινε πλήρες μέλος 
της Ευρωπαϊκής Ενωσης!

Σήμερα, λίγο πριν από την 
επικείμενη εκλογική ανα-
μέτρηση στην πατρίδα μας, 
οι συζητήσεις «για να τα 

βρούμε με την Τουρκία» 
έχουν μπει στον δημόσιο 
διάλογο, όμως «κάτω από 
τα ραντάρ», αφενός λόγω 
του κλίματος σκανδαλολο-
γίας που επικρατεί και αφε-
τέρου λόγω των οικονομι-
κών ζητημάτων που κυρίως 
απασχολούν την κοινωνία.

Βέβαια, είναι αυτονόητο ότι 
η όποια συζήτηση πρέπει 
να περιμένει τα αποτελέ-
σματα των εκλογών σε Ελ-
λάδα και Τουρκία.

Θα έχει μια νέα θητεία ο 
Ερντογάν ή θα έχουμε ως 
συνομιλητή τον σκληρό και 
αδιάλλακτο κεμαλιστή Κιλι-
τσντάρογλου;

Στην πατρίδα μας, ο Κυριά-
κος Μητσοτάκης θα συνεχί-
σει να είναι πρωθυπουργός 
ή θα τον διαδεχθεί ο Αλέ-
ξης Τσίπρας; Θα είναι αυτο-
δύναμοι ή όχι; Και ποιος θα 
είναι ο πολιτικός εταίρος σε 
μια κυβέρνηση συνεργασί-
ας; Και ακόμα, ποιος μπορεί 
να αποκλείσει 100% την 
πιθανότητα κυβέρνησης 
«ειδικού σκοπού» αν δεν 
βγει «λευκός καπνός» από 
την κάλπη;

Οι Τούρκοι, κόντρα στην 

πεποίθηση κάποιων στην 
πατρίδα μας ότι μετά τους 
φονικούς σεισμούς άλ-
λαξαν, φρόντισαν να μας 
καταστήσουν σαφές ότι οι 
στρατηγικές επιδιώξεις της 
Αγκυρας είναι διαχρονικές, 
πάγιες και παραμένουν 
επίκαιρες, παρά τη φενάκη 
της «διπλωματίας των σει-
σμών».

Οι πρόσφατες δηλώσεις 
του εξ απορρήτων του 
Ερντογάν, Ιμπραήμ Καλίν, 
μπορεί εκ πρώτης όψεως 
να φαίνονται ότι ρίχνουν 
τους τόνους της ελληνο-
τουρκικής αντιπαράθεσης, 
αλλά επί της ουσίας συντη-
ρούν τον προκλητικό και 
ανιστόρητο τουρκικό επε-
κτατισμό.

Ο κ. Καλίν από τη μια λέει 
ότι «δεν βλέπουμε την Ελ-
λάδα ως απειλή», αλλά από 
την άλλη δηλώνει ότι «όταν 
υπάρχει απειλή για την κυ-
ριαρχία μας, τη ζωή μας, 
την πολιτική μας ενότητα, 
φυσικά, το πιο φυσικό μας 
δικαίωμα είναι να απαντή-
σουμε σε αυτήν».

Από ποιον είναι αυτή η 
απειλή; Από την Ελλάδα;

Και ακόμα, ο κ. Καλίν ανέ-
φερε ότι υπάρχουν ανοιχτά 
θέματα με την πατρίδα μας: 
«Υπάρχει η ασφάλεια των 
συνόρων (σ.σ.: ποιος, άρα-
γε, έκανε την υβριδική επί-
θεση στον Εβρο το 2020). 
Υπάρχει ο εναέριος χώρος 
(σ.σ.: ποιος, άραγε, παραβι-
άζει τον εναέριο χώρο μας). 
Υπάρχουν θέματα θαλάσ-
σιας υφαλοκρηπίδας (σ.σ.: 
ποιος, άραγε, κάνει γεω-
τρήσεις ή απειλεί με γεω-
τρήσεις σε περιοχές που 
δεν του ανήκουν). Υπάρ-
χει το Λιμενικό (σ.σ.: ποιος 
άραγε -μεταξύ άλλων- το 
κατηγορεί για pushbacks). 
Υπάρχουν διπλωματικές 
σχέσεις (σ.σ.: ποιος άραγε 
έλεγε… διπλωματικά «Μη-
τσοτάκης γιοκ»)».

Και τέλος πάντων, καλή η… 
επίθεση φιλίας του κ. Καλίν, 
αλλά δεν ακούσαμε ότι η 
Τουρκία θα άρει το «casus 
belli» κατά της Ελλάδας… 
Δεν ακούσαμε ότι θα στα-
ματήσει η αμφισβήτηση 
της κυριαρχίας μας επί των 
νήσων του Αιγαίου… Δεν 
ακούσαμε ότι θα σταματή-
σουν οι παραβιάσεις του 
εναερίου χώρου μας… Δεν 
ακούσαμε ότι θα γίνει σε-
βαστή η αναφορά της Συν-

θήκης της Λωζάννης που 
προσδιορίζει τη μειονότη-
τα της δυτικής Θράκης ως 
«μουσουλμανική» και όχι 
ως «τουρκική». Τέλος, δεν 
ακούσαμε ότι θα σταματή-
σει η κατοχή του «Αττίλα» 
στην Κύπρο!
...
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Αφοί Δερμιτζάκη ΑΒΕΕ  
Με τη δύναμη του λευκού μαρμάρου

Η εταιρεία Αφοί Δερμι-
τζάκη ΑΒΕΕ – Ελληνι-
κά Λευκά Μάρμαρα με 
παρουσία δύο λατομεί-

ων & δύο εργοστασίων 
στην Δράμα & στην Κα-
βάλα, θα είναι παρού-
σα για ακόμη μια χρο-

νιά στην διεθνή έκθεση 
Coverings – The Global 
Tile & Stone Experience, 
από 18 έως 21 Απριλίου.

Στην έκθεση θα παρου-
σιάσει τα ακόλουθα είδη 
μαρμάρου, Volakas, 
Pirgon White, Areti White, 
Thassos Snow White, 
Kavala Semi White, Lucina, 
Arabesco, Lefkipi, Fiorito, 
Perla, Talos, Travertine, 
Perla Beige, Oasis Green, 
Silver Grey κ.α, ενώ οι επι-
σκέπτες θα έχουν τη δυ-
νατότητα να τη βρουν στο 
περίπτερο 3295.

Αφοί Δερμιτζάκη ΑΒΕΕ 
– Ελληνικά Λευκά Μάρ-
μαρα

Η εταιρεία Αφοί Δερμιτζά-
κη ΑΒΕΕ – Ελληνικά Λευκά 
Μάρμαρα ιδρύθηκε στις 
αρχές του 1990 στην περι-
οχή της Καβάλας, μία από 
τις μεγαλύτερες περιοχές 

εξόρυξης μαρμάρων στην 
Ελλάδα. Μετά από μια πε-
ρίοδο σημαντικών επενδύ-
σεων και ανάπτυξης, θεω-
ρείται πλέον ως μία από τις 
πιο επιτυχημένες εταιρείες 
στον τομέα των μαρμάρων.

Οι Αφοί Δερμιτζάκη ΑΒΕΕ 
– Ελληνικά Λευκά Μάρμα-
ρα παρέχουν μάρμαρα, που 
χαρακτηρίζονται από την 
υψηλή ποιότητα και αισθη-
τική τους, ενώ το μεγαλύ-
τερο μέρος της παραγωγής 
των λατομείων της εταιρεί-
ας είναι τα λευκά μάρμαρα.

Οι εγκαταστάσεις της εται-
ρείας, εκτάσεως 6.000 
τ.μ., είναι εξοπλισμένες με 
μηχανήματα τελευταίας 
τεχνολογίας, ενώ το αν-
θρώπινο δυναμικό που τη 
στελεχώνει είναι πλήρως 

καταρτισμένο και με υψηλό 
επίπεδο τεχνογνωσίας και 
εμπειρίας.

Η εταιρεία, χάρη στην πα-
ραγωγική ικανότητα των 
λατομείων της, μπορεί να 
ανταποκρίνεται με ασφά-
λεια και συνέπεια στη ζή-
τηση πρώτων υλών των 
πελατών της, σε Ελλάδα 
και εξωτερικό. Παράλληλα, 
τα μεγάλα αποθέματα μαρ-
μάρων της επιτρέπουν να 
τροφοδοτεί και κατασκευ-
αστικά έργα μεγάλης κλί-
μακας σε όλον τον κόσμο. 
Τέλος, επεκτείνοντας τη 
δραστηριότητά της, η εται-
ρεία δημιούργησε και μια 
νέα μονάδα έκθεσης και 
επεξεργασίας μαρμάρου 
στην ΒΙΠΕ Προσοτσάνης.

Στην λαϊκή αγορά της Καβάλας έκαναν τα ψώνια οι πολίτες 
για το Πασχαλινό τους τραπέζι
Με σύμμαχο τον ηλιόλουστο καιρό οι Καβαλίωτες προτίμησαν να κατέβουν στην λαϊκή αγορα για να κάνουν τα ψώνια τους για το Πασχαλινό τραπέζι σε πολύ 
καλές τιμές. 
Ενω αξίζει να σημειωθεί οτι στην λαϊκή αγορα το Μ. Σάββατο βρέθηκαν και αρκετοί επισκέπτες στην πόλη.

ΔΙ.ΠΑ.Ε. Καβάλας  
Ο αριθμός των εισακτέων φέτος στα τμήματα της Καβάλας

Το υπουργείο Παιδεία 
ανακοίνωσε τον αρθμό 
των εισακτέων φέτος 
στα πανεπιστήμια.

Ο συνολικός αριθμός ει-
σακτέων στα Ανώτατα Εκ-
παιδευτικά Ιδρύματα, στην 
ΑΣΠΑΙΤΕ και στις Ανώτα-

τες Εκκλησιαστικές Ακα-
δημίες, για το ακαδημαϊκό 
έτος 2023-2024 ανέρχεται 
σε 68.574 (στους οποίους 
θα προστεθούν και οι ει-
σακτέοι στις Στρατιωτικές 
και Αστυνομικές Σχολές και 
στις Ακαδημίες της Πυρο-
σβεστικής, του Εμπορικού 

Ναυτικού και του Λιμενικού 
Σώματος).

Ο αριθμός των φοιτητών 
στο ΔΙ.ΠΑ.Ε. Καβάλας  φτά-
νει έως και τους 940 νέους 
φοιτητές.

Αναλυτικότερα για κάθε 
Σχολή: 

• Διοικητικής Επιστήμης 
και Τεχνολιγίας : έως 
150 νέοι εισακτέοι

•  Λογιστικής : έως και 
250 νέοι εισακτέοι

•  Πληροφορικής: έως 

και 240 νέοι εισακτέοι
• Χημείας : έως και 200 

νέοι εισακτέοι
• Φυσικής : έως και 100 

νέοι εισακτέοι

Οι παραπάνω αριθμοί είναι 
στα ίδια επίπεδα με πέρσι. 

Δυστυχώς τον περασμένο 
χρόνο  καλύφθηκαν περί-
που οι μισές θέσεις σε κάθε 
τμήμα, εκτός από το τμήμα 
Χημείας που καλύφθηκαν 
όλες ,κάτι που αναμένουμε 
και για τη φετινή χρονιά.
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Φιλαρμονική Ελευθερούπολης 
«Ω Γλυκύ μου Έαρ» τη Μεγάλη Παρασκευή στο προαύλιο 
του Αγίου Νικολάου

Στην καθιερωμένη συ-
ναυλία, που θα πραγ-
ματοποιηθεί υπό τη 
διεύθυνση του Γιάννη 
Κολοκοτρώνη, θα ακου-
στούν επίσης συνθέσεις 
Ελλήνων και ξένων 
μουσουργών πλήρως 
συνυφασμένα με το Θείο 
Πάθος

Ηφιλαρμονική της Ελευ-
θερούπολης υπό τη διεύ-
θυνση του Γιάννη Κολοκο-

τρώνη, μετά την ακολουθία 
των Μεγάλων Ωρών στις 
12:00 το μεσημέρι στο 
προαύλιο του Αγίου Νικο-
λάου, θα πραγματοποιήσει 
την καθιερωμένη συναυλία 
της Μεγάλης Παρασκευής.

Εγκώμια όπως το «Ο Γλυ-
κύ μου Εαρ» και συνθέσεις 
Ελλήνων και ξένων μου-
σουργών όπως τα Dolores 
και Adagio πλήρως συνυ-
φασμένα με το Θείο Πάθος 

συντελούν στην κατάνυξη 
της ημέρας. Με ανακοίνω-
ση του ο Δήμος Παγγαίου 
κάνει γνωστό ότι οι μου-
σικοί και ο μαέστρος της 
Φιλαρμονικής Ελευθερού-
πολης θα χαρούν να προ-
σφέρουν αυτή την όμορφη 
και γεμάτη συγκίνηση, από 
τα πάθη του Χριστού μας 
εμπειρία σε όλο τον κόσμο 
που θα βρεθεί στο σημείο.

Προς την ολοκλήρωσή του οδεύει το κυνοκομείο αδέσποτων
Το μήνυμα του Δημάρ-
χου Παγγαίου, Φίλιππου 
Αναστασιάδη με αφορμή 
την Παγκόσμια Ημέρα 
για τα Αδέσποτα

Παγκόσμια Ημέρα για τα 
Αδέσποτα και ο Δήμαρχος 
Παγγαίου, Φίλιππος Ανα-
στασιάδης επισκέφτηκε με 
τους συνεργάτες του το κυ-
νοκομείο αδέσποτων ζώων 
το οποίο οδεύει προς την 
ολοκλήρωσή του, συνδρά-
μοντας την εν μέρει λύση 

του προβλήματος.

«Πρέπει να συμφωνήσουμε 
όλοι μας πως τα αδέσπο-
τα προκύπτουν κατά κύριο 
λόγο από τα μη στειρωμένα 
δεσποζόμενα. Ο μεγαλύτε-
ρος αριθμός αδέσποτων 
του δήμου σε συνεργασία 
με τους κτηνιάτρους μας 
και τους εθελοντές έχει 
στειρωθεί. Δυστυχώς όμως 
ο αριθμός τους πολλα-
πλασιάζεται. Πρέπει να 
σεβαστούμε απόλυτα τους 

συνανθρώπους μας που 
αισθάνονται φόβο κατά την 
επαφή τους με αυτά. Ίσως 
είναι ένα δύσκολο παζλ, 
αλλά δεν το βάζουμε κάτω. 
Φροντίζουμε τους τετρά-
ποδους φίλους μας και 
ενεργούμε για την ασφά-
λεια των συμπολιτών μας», 
αναφέρει ο Δήμαρχος Παγ-
γαίου στο μήνυμά του.

Το αεροπλάνο… «Ελευθερούπολις»

Η εισήγηση του Κώστα 
Παπακοσμά στο 3ο Ιστο-
ρικό συνέδριο του Παγ-
γαίου

Ανάμεσα στους δεκάδες ει-
σηγητές που μετείχαν στο 
3ο Ιστορικό συνέδριο του 
Παγγαίου ήταν και ο ερευ-
νητής της τοπικής ιστορίας 
Κωνσταντίνος Παπακοσμάς 
.
Ο ίδιος μιλώντας στην 
εφημερίδα μας είπε: “Είχα 
την τιμή να είμαι ανάμεσα 
στους 40 εισηγητές που με-
τείχαν στο συνέδριο αυτό.  
Έχω την τιμή να μετέχω σε 
όλα τα συνέδρια που έχουν 
γίνει, με αρχή αυτό του 
έτους 2016. Παρουσιάστη-
καν θέματα για την Ιστο-
ρία, την Αρχαιολογία, τη 
Λαογραφία και την παρα-
δοσιακή αρχιτεκτονική στο 
3ο Συνέδριο που γράφει 
ήδη τη δική του «ιστορία» 
ως θεσμός στην καταγρα-
φή της ιστορικής μνήμης. 
Να θυμίσω ότι το  πρώτο 
συνέδριο έγινε πριν 7χρό-
νια  με πρωτοβουλία της 
Δημοτικής Αρχής και της 

Ιεράς Μητρόπολης Ελευ-
θερουπόλεως, βάζοντας το 
πρώτο «λιθαράκι» σε μια 
προσπάθεια καταγραφής 
της πλούσιας ιστορίας της 
περιοχής, ως ανεκτίμητη 
παρακαταθήκη γνώσης για 
τις επόμενες γενιές”.

κ. Παπακοσμά μιλήστε 
μας για το θέμα της ει-
σήγησης σας

“Η εισήγηση μου είχε θέμα 
: “Τη δωρεά του στρατιω-
τικού αεροπλάνου με την 
ονομασία “Ελευθερούπο-
λις” προς την Πολεμική Αε-
ροπορία το 1929 μετά από 
συλλογή χρημάτων των 
κατοίκων της περιοχής της 
Ελευθερούπολης”.

Θα σας πω ορισμένα στοι-
χεία από την εισήγηση μου, 
αφού το σύνολο της εργα-
σίας αυτής , όπως και οι πη-
γές από όπου αντλήθηκαν 
τα ιστορικά δεδομένα θα 
γραφούν στα πρακτικά του 
συνεδρίου που θα εκδώ-
σει ο Δήμος Παγγαίου. Το 
Παγγαίο και το Πράβι είχε 

πάντοτε τους ανθρώπους 
εκείνους που λάτρευαν τη 
μητέρα-Ελλάδα, άλλωστε 
η απελευθέρωση το 1912 
ήταν ακόμα νωπή , όπως 
και τα δεινά που υπέστησαν 
από τους Βουλγάρους την 
περίοδο 1916 -1918. Έτσι  
σε όλους τους αγώνες της 
Ελλάδας έτρεχαν να συν-
δράμουν είτε οι ίδιοι ως 
στρατιώτες πολεμώντας 
στα πεδία των μαχών είτε 
συνδράμοντας οικονομικά 
με ό,τι μπορούσαν.

Όλη η Ελλάδα έπραττε το 
ίδιο, όμως η απόφαση για 
συλλογή χρημάτων (1926-
28) και ενέργεια της αγο-
ράς ολόκληρου στρατιω-
τικού αεροπλάνου, που το 
ονόμασαν «ΕΛΕΥΘΕΡΟΥ-
ΠΟΛΗ»  και το δώρισαν 
στην νεοσύστατη Πολεμική 
Αεροπορία  για ενίσχυση 
της ανεπαρκούς τότε πολε-
μικής αεροπορίας της, ήταν 
μια πράξη πραγματικά αξιέ-
παινη και αξιοθαύμαστη.

Η πράξη αυτή αποκτά πολύ 
μεγάλη σημασία και καθί-

σταται μοναδικό και εξαι-
ρετικό παράδειγμα φιλο-
πατρίας , από την άποψη 
της έκφρασης της εθνικής 
ομοψυχίας που ένωνε τον 
Ελληνισμό στο Ελληνικό 
κράτος που «κουβαλούσε» 
στους ώμους του τότε και 
τις οδυνηρές συνέπειες της 
νωπής Μικρασιατικής Κα-
ταστροφής.

Βέβαια, η ενέργεια της αγο-
ράς του αεροπλάνου είναι 
αξιοθαύμαστη και από μια 
άλλη άποψη, αφού η πε-
ρίοδος που πραγματοποιή-
θηκε η αγορά ήταν μια από 
τις πλέον δύσκολες οικο-
νομικά για την περιοχή, τα 
καπνά και το εμπόριο είχαν 
ήδη πληγεί από την κρίση.

Οι χρονιές 1926 και 1927 
ήταν δε χρονιές πρωτό-
γνωρης ανομβρίας και 
πολύ μειωμένης γεωργι-
κής παραγωγής και κατά τα 
επόμενα χρόνια περιλαμ-
βανομένης και της οικονο-

μικής κρίσης που ακολού-
θησε κατά τα έτη 1929-32 
η οικονομία του τόπου υπέ-
φερε σημαντικά.

Αφορμή για την αναζήτηση 
και ανεύρεση του σημαντι-
κού υλικού γύρω από τη 
αξιοπρόσεκτη ενέργεια της 
δωρεάς του στρατιωτικού 
αεροπλάνου με την ονο-
μασία «ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΠΟΛΙΣ 
» στις ένοπλες δυνάμεις 
της Ελλάδας, στην οποία 
προέβη το 1929 η περιο-
χή του Παγγαίου υπήρξε ο 
εντοπισμός σειράς δημο-
σιευμάτων στον τοπικό και 
πανελλαδικό τύπο, όπως 
και της φωτογραφίας που 
εικονίζει το αεροπλάνο και 
την είχε δημοσιεύσει σε 
ένα θαυμάσιο λεύκωμα του 
ο Πολιτιστικός Σύλλογος 
Ελευθερούπολης πριν με-
ρικά χρόνια. Για την ιστορία 
του αεροπλάνου της περι-
οχής αυτής του Παγγαίου 
είχε ασχοληθεί στο πα-
ρελθόν με έρευνα της και 

η αείμνηστη καθηγήτρια 
Αγγελική Κιουρτσή – Μιχα-
λοπούλου. Επιστρέφοντας 
στην ιστορία σας λέω ότι 
η τελετή ένταξης του αε-
ροπλάνου στην Αεροπορία, 
όπως και πολλών άλλων 
είχε γίνει στην Θεσσαλονί-
κη στο Αεροδρόμιο της Μί-
κρας τον Ιούλιο του 1928. 
Ιδιαίτερα σημαντικός ήταν 
ο λόγος που εκφώνησε ο 
τότε πρόεδρος της κοινό-
τητας Ελευθερούπολης 
Νικολάου ερμηνεύοντας τα 
συναισθήματα των συμπα-
τριωτών του για την πράξη 
τους”.

Ευχαριστώντας τον κ. Κώ-
στα Παπακοσμά για τα 
στοιχεία που μας παρέθεσε 
αξίζει να σημειώσουμε ότι 
τα Πρακτικά των δύο πρώ-
των συνεδρίων εκδόθηκαν 
από τον Δήμο Παγγαίου σε 
δύο ογκώδεις τόμους , έτσι 
ώστε η πρόσβαση στην κοι-
νή γνώση να είναι ευκολό-
τερη και διασφαλισμένη.
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Μαίρη Χατζηκωνσταντίνου 
Ένας «θησαυρός» ιστορίας μέσα στο Σύλλογο 
Ηπειρωτών Νέστου

Στα γραφεία του Συλλό-
γου Ηπειρωτών Επαρχίας 
Νέστου, στη Χρυσούπολη, 
βρέθηκε η πρόεδρος του 
Πολιτιστικού Συλλόγου 
Προυσαλιωτών Ν. Καβά-
λας, Μαίρη Χατζηκωνστα-
ντίνου, αποδεχόμενη την 
τιμητική πρόσκληση του 
προέδρου, Χρήστου Γκόρ-
δη.

Η κ. Χατζηκωνσταντίνου 
μαζί με μέλη του Συλλόγου 
Προυσαλιωτών Ν. Καβά-
λας, ξεναγήθηκε από τον 
κ. Γκόρδη και το μέλος του 
Συλλόγου Ηπειρωτών Στυ-
λιανό Χατσούκη, σε ένα 
ταξίδι στο παρελθόν μέσα 
από τις εκατοντάδες ιστο-
ρικές φωτογραφίες από 
την καθημερινότητα, τον 
πολιτισμό, την θρησκευτική 
ζωή, τα επαγγέλματα και 
τις δραστηριότητες μιας 
άλλης εποχής.

Η εξαιρετική δουλειά του κ. 

Γκόρδη, μέσα από την πολ-
λών ετών συγκέντρωση 
των φωτογραφιών, έχει ως 
στόχο την καλλιέργεια της 
ιστορικής συνείδησης των 
επισκεπτών.

Το Σαρί Σαμπάν όπως ονο-
μαζόταν η Χρυσούπολη 
αποτελούσε τόπο προσφυ-
γικό κατά τη διάρκεια των 
Βαλκανικών Πολέμων του 
1912-1913 με πρόσφυ-
γες από τη Θράκη και τη 
Μικρά Ασία αλλά και μετά 
τη Μικρασιατική Καταστρο-
φή και την υπογραφή της 
Συνθήκης της Λωζάννης το 
1923.

Οι πρόσφυγες έφεραν τα 
δικά τους ήθη και έθιμα 
που κάποια παρέμειναν 
αναλλοίωτα στο χρόνο.

Η κ. Χατζηκωνσταντίνου 
απευθυνόμενη στον κ. 
Γκόρδη εξέφρασε τον θαυ-
μασμό της για την συνει-

σφορά του στην καταγρα-
φή της ιστορίας μέσω του 
πολύτιμου φωτογραφικού 
υλικού που έχει συγκε-
ντρώσει.

Τόνισε ότι η αγάπη για τον 
τόπο του αποτελεί σπου-
δαία παρακαταθήκη στις 
νεότερες γενιές, ενώ ση-
μείωσε ότι ο Πολιτιστικός 
Σύλλογος Προυσαλιωτών 
Ν. Καβάλας θα σταθεί 
αρωγός σε οποιαδήποτε 
προσπάθεια στήριξης και 
ανάδειξης της πολιτιστικής 
μας κληρονομιάς.

Τέλος η κ. Χατζηκωνστα-
ντίνου ευχαρίστησε για τη 
δωρεά ιστορικών βιβλίων 
προς τον Σύλλογο Πρου-
σαλιωτών, με την ίδια να 
τονίζει ότι θα έχουν τιμητι-
κή θέση στη βιβλιοθήκη του 
Συλλόγου.

Τα γραφεία του Συλλόγου 
Ηπειρωτών Επαρχίας Νέ-

στου στεγάζονται στο δια-
τηρητέο κτίριο του παλαιού 
1ου Δημοτικού Σχολείου 
Χρυσούπολης, όπου στεγά-

ζονται επίσης ο Σύλλογος 
Μικρασιατών Δήμου Νέ-
στου «Η Αγία Φωτεινή», ο 
Εμπορικός Σύλλογος Χρυ-

σούπολης και ο Πολιτιστι-
κός Σύλλογος Χρυσούπο-
λης.

2,8 εκατ. ευρώ για την οδική ασφάλεια στον δήμο Νέστου

Σάββας Μιχαηλίδης: 
Θα μπορέσουμε να κά-
νουμε αρκετά χιλιόμε-
τρα ασφάλτου μέσα στη 
Χρυσούπολη / Στις 7 
Μάϊου θα γίνει η πρώτη 
παρέμβαση, ζητάμε την 
κατανόηση των δημο-
τών για να τελειώσου-

με το έργο σε δύο τρεις 
μήνες

Ένα ιδιαίτερα σημαντικό 
έργο αρχίζει τον Μάιο στον 
Δήμο Νέστου και αφορά 
την οδική ασφάλεια του 
αστικού ιστού και πιο συ-
γκεκριμένα της έδρας του 

Δήμου, της Χρυσούπολης.

Η συνολική χρηματοδότηση 
φτάνει τα 2,8 εκατομμύρια 
ευρώ, ενώ για το θέμα έκα-
νε δήλωση στην ΕΡΑ Καβά-
λας, ο δήμαρχος Νέστου, 
Σάββας Μιχαηλίδης.

«Μπορέσαμε να εντά-
ξουμε 2,8 εκατομμύρια 
ευρώ, με τα οποία θα 
κάνουμε αρκετά χιλιόμε-
τρα ασφάλτου μέσα στη 
Χρυσούπολη…»

 «Είναι ένα ποσό που σε 
έναν βαθμό θα ανταποκρι-
θεί στις ανάγκες που έχουν 
δημιουργηθεί στον αστικό 
ιστό. Η οδική ασφάλεια και 
το πρόγραμμα αυτό του 
υπουργείου Εσωτερικών 
βρήκε ανταπόκριση στην 
πρόταση μας και εμείς στην 
πρόσκλησή τους και μπο-
ρέσαμε να εντάξουμε 2,8 
εκατομμύρια ευρώ, με τα 
οποία θα μπορέσουμε να 
κάνουμε αρκετά χιλιόμετρα 
ασφάλτου μέσα στη Χρυ-
σούπολη και βεβαίως να 
ολοκληρώσουμε το Σχέδιο 
Βιώσιμης Αστικής Κινητι-
κότητας (ΣΒΑΚ), με τους 

δρόμους προτεραιότητας, 
με σημάνσεις και ασφαλείς 
διαβάσεις, οι οποίες είναι 
υπερυψωμένες και συν-
δέουν απευθείας το ένα 
πεζοδρόμιο με το άλλο. 
Έχουμε περίπου 30 τέτοιες 
διαβάσεις, πέντε κυκλικούς 
κόμβους και φυσικά σημάν-
σεις», τόνισε σχετικά ο κ. 
Μιχαηλίδης.

«Στις 7 Μάϊου θα έχουμε 
την πρώτη παρέμβαση 
στο οδικό δίκτυο – Θα 
πρέπει να ζητήσουμε την 
κατανόηση των δημοτών 
μας, ώστε να μπορέσου-
με σε δυο τρεις μήνες, να 
τελειώσουμε αυτό το ση-
μαντικό έργο…»

«Αυτό θα είναι ένα σημα-
ντικό έργο για την περιο-
χή μας. Έχουμε υπογράψει 
σύμβαση μετά την ολοκλή-

ρωση των διαδικασιών με 
τον εργολάβο και στις 7 
Μαΐου θα έχουμε την πρώ-
τη παρέμβαση στο οδικό 
δίκτυο. Οι δρόμοι όπου θα 
γίνονται οι παρεμβάσεις 
θα αποκλείονται υποχρε-
ωτικά, ώστε να μπορούν 
να ολοκληρωθούν σε σύ-
ντομο χρονικό διάστημα 
οι εργασίες. Θα πρέπει να 
ζητήσουμε την κατανόηση 
των δημοτών μας, ώστε να 
μπορέσουμε σε σύντομο 
χρονικό διάστημα, σε δυο 
τρεις μήνες, να τελειώσου-
με αυτό το σημαντικό έργο, 
δημιουργώντας ασφαλή 
οδική πρόσβαση μέσα στον 
αστικό ιστό της περιοχής 
μας», επισήμανε καταληκτι-
κά ο δήμαρχος Νέστου.

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Μαρτυρίες ..ζωής
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Το έπος του ’40 και τα μετόπισθεν

Σήμερα θα συνεχίσω τα 
δημοσιεύματα που έχουν 
σχέση με την επέτειο της 
28ης Οκτωβρίου 1940. 
Θα αναφερθώ σε ιστορι-
κά γεγονότα των μηνών 
που εξελίχθηκε ο πόλεμος, 
εκείνος στα βουνά της Πίν-
δου και θα  μεταφερθούμε 
νοερά στα .. μετόπισθεν 
μέσα από τις μαρτυρίες 
παλιών Καβαλιωτών , που 
τότε ήταν σε σχετική νεαρή 
ηλικία και μου τις μετέφε-
ραν πριν πολλά χρόνια.  

Η ΑΝΤΕΠΙΘΕΣΗ

   Σε λίγες μόνο μέρες, οι 
εισβολείς εκδιώχθηκαν 
από το ελληνικό έδαφος 
και είναι σημαντικό το 
γεγονός ότι η απώθησή 
τους, έγινε κατά βάση από 
επιστρατευμένες κυρίως 
δυνάμεις, με ανεπαρκή 
μεταφορικά μέσα και εφο-
διασμό, αλλά με τη συν-
δρομή των χωρικών της 
Μακεδονίας και της Ηπεί-
ρου, που έσπευσαν στο 
εθνικό προσκλητήριο και 
έπαιξαν ουσιαστικό ρόλο 
στον ανεφοδιασμό.
    Για να κάμψουν το ηθι-

κό του ελληνικού λαού, οι 
Ιταλοί άρχισαν τον βομ-
βαρδισμό ελληνικών πό-
λεων. Στις 1 και 2 Νοεμ-
βρίου, βομβαρδίστηκαν η 
Θεσσαλονίκη, η Κέρκυρα, 
η Κόρινθος, η Λάρισα και 
η Πάτρα, χωρίς σοβαρές 
ζημίες αλλά με αρκετούς 
νεκρούς. 

Η ελληνική αντεπίθεση στο 
μέτωπο, άρχισε στις 14 
Νοεμβρίου και γρήγορα οι 
δυνάμεις μας διέρρηξαν 
την ιταλική αμυντική γραμ-
μή και στις 22 Νοεμβρίου 
οι Έλληνες στρατιώτες ει-
σέρχονταν στην Κορυτσά, 
που την είχαν εγκαταλείψει 
οι Ιταλοί, μαζί με άφθονη 
λεία πολέμου, ιδιαίτερα 
σε πυρομαχικά και υγει-
ονομικό υλικό, ενώ πάνω 
από 1.000 Ιταλοί στρα-
τιώτες είχαν συλληφθεί 
αιχμάλωτοι. Η προέλαση 
συνεχίστηκε αργά αλλά 
αποφασιστικά και στις 6 
Δεκεμβρίου, ο ελληνικός 
στρατός καταλάμβανε το 
λιμάνι των Αγίων Σαράντα.
Οι Ελληνικές νίκες, προ-
κάλεσαν κρίση στους κόλ-
πους της ιταλικής κυβέρ-
νησης, ενώ ο Μουσολίνι 
προσπάθησε να επιρρίψει 
στη στρατιωτική ηγεσία 
την ευθύνη της αποτυχίας.
Οι φασίστες επιδρομείς 
πίστευαν ότι η εκστρα-
τεία τους στην Ελλάδα θα 
αποτελούσε μια θεαματική 
επίδειξη κεραυνοβόλου 
πολέμου. Η ηρωική όμως 

αντίσταση του ελληνικού 
στρατού, ανέτρεψε πλή-
ρως τα σχέδιά τους.
Κατά τη δεύτερη φάση του 
Ελληνοϊταλικού Πολέμου 
(14 Νοεμβρίου-28 Δεκεμ-
βρίου 1940), ο ελληνικός 
στρατός πήρε στα χέρια 
του την πρωτοβουλία, πέ-
ρασε σε ορμητική αντεπί-
θεση, πέταξε τους επιδρο-

μείς έξω από τα ελληνικά 
εδάφη και τους καταδίωξε 
μέσα στο αλβανικό έδα-
φος, κατατροπώνοντας 
τους.

ΠΙΣΩ ΣΤΙΣ ΠΟΛΕΙΣ ΚΑΙ 
ΤΑ ΧΩΡΙΑ

“Ακόμα και αυτοί που ήταν 
φυλακισμένοι από τον 
Μεταξά , κυρίως κομμου-
νιστές προσφέρθηκαν να 
πάνε  πολεμήσουνε. Ήτανε 
της Αριστεράς οι άνθρω-
ποι, αλλά ο Μεταξάς τους 
το αρνήθηκε.. κι όταν αρ-
γότερα απελευθερώθη-
καν, δε ξέρω πώς, με ποιο 
τρόπο φύγανε και αυτοί 
πήγανε να πολεμήσουνε…” 
μου είχε πει αείμνηστος 
Καβαλιώτης αγωνιστής 
της αριστεράς και συνέχι-
σε .. “Κανένας δεν έμεινε 
έξω από αυτόν τον πόλε-
μο. Έτσι λοιπόν, ο κόσμος 
σύσσωμος - και με τον εν-
θουσιασμό που φεύγανε οι 
φαντάροι μας, τα παιδιά 
αυτά - έδινε και όλες αυτές 
τις νίκες”.  Οι μαρτυρίες 
συνεχίζονται… “Κι όταν άρ-
χισε η οπισθοχώρηση και 
όλοι αυτοί οι βομβαρδι-
σμοί που γινόντουσαν εκεί 
απάνω στο μέτωπο, βέβαια 
εδώ δεν είχαμε βομβαρδι-
σμούς, κάποια φορά χτύ-
πησε η σειρήνα για ένα αε-
ροπλάνο …και τρέξαμε στα 
καταφύγια..

ΟΙ ΓΥΝΑΙΚΕΣ ΣΤΟΝ 
ΑΓΩΝΑ

Κανένας ανθρώπινος νους 
δεν μπορεί να συλλάβει 
τον τρόπο που ανταπο-
κρίθηκαν και οι Ελληνίδες 
του ‘40 στο κάλεσμα της 
πατρίδας, οι μανάδες, οι 
σύζυγοι, οι νοικοκυρές, 
βρήκαν την δύναμη μέσα 
απ’ την φλόγα της αγά-
πης τους για την πατρίδα, 
να βάλουν την δική τους 
σφραγίδα στο έπος του 
‘40.
Στα μετόπισθεν οι γυναί-
κες αντικαθιστούσαν τους 
άντρες, που είχαν επιστρα-
τευθεί και ταυτόχρονα 
έπλεκαν μέρα και νύχτα τα 
μάλλινα για τους στρατιώ-
τες. Πολλά νεαρά κορίτσια 
γράφτηκαν  εθελόντριες 
στον Ελληνικό Ερυθρό 
Σταυρό, έγιναν νοσοκόμες 
κι έδωσαν τη δική τους 
μάχη φροντίζοντας τους 
τραυματίες του μετώπου. 
Οι Ηπειρώτισσες κι οι γυ-
ναίκες της Δυτικής Μακε-
δονίας, που βρίσκονταν 
κοντά στην πρώτη γραμ-
μή, μετέφεραν στις πλά-
τες τους πολεμοφόδια και 
τρόφιμα για τους στρατι-
ώτες μέσα στα χιόνια, στα 
δύσβατα μονοπάτια των 
κακοτράχαλων βουνών, 
εκεί που τα ζώα αρνούνταν 
να προχωρήσουν, αναλάμ-
βαναν εκείνες αλύγιστες, 
βουβές, μ’ αδάμαστη θέλη-
ση κι ηρωική αυτοθυσία.  
Οι γυναίκες των πόλεων 
ανέλαβαν την φροντίδα 

και την προφύλαξη των 
αντρών από τα κρυοπα-
γήματα.  Αυτό συνέβη και 
στην Καβάλα όπου το κτί-
ριο , που είχε αναγείρει η 
Φιλόπτωχος Αδελφότητα 
Κυριών Καβάλας για Γη-
ροκομείο μετετράπη σε 
Στρατιωτικό Νοσοκομείο 
από τις πρώτες ημέρες 
του αγώνα . Οι Ελληνίδες 
νοσοκόμες δούλεψαν με 
ηρωισμό κι αυταπάρνη-
ση και πολλές έπεσαν την 
ώρα του καθήκοντος κατά 
την διάρκεια των βομβαρ-
δισμών νοσοκομείων και 
των πλοίων που μετέφε-
ραν τραυματίες. Πολλές 
γυναίκες επίσης, έδωσαν 
χρήματα και κοσμήμα-
τα για να βοηθήσουν τον 
αγώνα του Ελληνικού 
στρατού. Στις εφημερίδες 
της εποχής ανακοινωνόταν 
τα ονόματα των γυναικών 
και οικογενειών που έδι-
ναν για τον Εθνικό αγώνα 
τα τιμαλφή τους . Είναι γε-
γονός αναμφισβήτητο πως 
οι Ελληνίδες πολέμησαν 
σαν αντάξιες κόρες των 
προγόνων τους, για την 
Ελλάδα την Τιμή και την 
Ελευθερία.

Η ..ΜΑΡΤΥΡΙΑ

Τελευταία αφήνω την μαρ-
τυρία της συχωρεμένης πια 
γιαγιάς μου ,που πριν πολ-
λά χρόνια μου περιέγραφε 
τον πόλεμο και κυρίως την 
σκληρή κατοχή που ακο-
λούθησε.. “..Όταν τέλειωσε 
ο πόλεμος , αφού επενέ-
βησαν οι Γερμανοί, έγινε η 
συνθηκολόγηση την έκανε 
ο Τσολάκογλου με τους 
Γερμανούς και όλος αυτός 
ο στρατός ο νικηφόρος 
που με τόσο ενθουσιασμό 
έφυγε και τόσες νίκες προ-
σέφερε, έμεινε ελεύθερος, 
.. όπως μπορούσε να γυ-
ρίσει πίσω. Τους αφήσαν 
τους ανθρώπους έτσι.. 
Πρέπει να πω ότι η ψείρα 
ήταν μεγάλο κακό που εί-
χανε οι στρατιώτες μας. Οι 
χλαίνες τους ήταν γεμά-
τες ψείρες, οι κουβέρτες 
τους γεμάτες ψείρες. Τα-

λαιπωρήθηκαν να έρθουν 
με τα πόδια, όσοι ήρθανε 
και όπως ήρθανε. Όταν 
έρχονταν στην Καβάλα 
δεν τους γνωρίζαμε, ρού-
χα κουρέλια που τους τα 
έδωσαν χωρικοί από τα 
χωριά που περνούσαν , 
αφού είχαν αναγκαστεί να 
βγάλουν και να .. πετάξουν 
την στολή του στρατιώτη.. 
Γένια πολλά.. πρόσωπα 
αλλαγμένα και βέβαια όλοι 
αδυνατισμένοι.. Τον άνδρα 
μου δυσκολεύτηκα να τον 
γνωρίσω , όταν γύρισε .. 
Εβδομάδες περιμέναμε με 
αγωνία. Όταν έρχονταν 
κάποιος τον ρωτούσαμε 
για τον δικό μας άνθρωπο.. 
Κάποιοι δεν γύρισαν.. Μετά 
άρχισαν τα άλλα μαρτύρια 
αυτά της πείνας και της κα-
τοχής..”.

ΤΟ ΜΗΝΥΜΑ ΤΗΣ ΕΠΕ-
ΤΕΙΟΥ

Αναμφισβήτητα η “28η 
Οκτωβρίου 1940”  απο-
τελεί, κάθε χρόνο,  ημέ-
ρα μνήμης και τιμής για 
όλους τους Έλληνες και 
τις Ελληνίδες. Αποτελεί 
την επιβεβαίωση της 
αδάμαστης θέλησης, 
της υπερηφάνειας, της 
αστείρευτης ψυχικής 
αντοχής και του μεγα-
λείου του Έλληνα. Εί-
ναι η ζωντανή απόδει-
ξη ότι εμείς οι Έλληνες 
όταν είμαστε ενωμένοι 
μπορούμε να νικήσουμε 
κάθε δυσκολία.
Σήμερα, περισσότερο 
από κάθε άλλη φορά, 

έχουμε την αδήριτη 
ανάγκη και το ιερό κα-
θήκον να σταθούμε 
αντάξιοι απέναντι στην 
Ιστορία μας. 
Σήμερα, όπου δεχόμα-
στε συνεχείς απειλές 
από την γείτονα χώρο 
σήμερα όπου δοκιμαζό-
μαστε από μια πρωτό-
γνωρη ενεργειακή και 
οικονομική κρίση όπου 
χιλιάδες συμπολίτες 
μας δίνουν το δικό τους 
καθημερινό αγώνα για 
επιβίωση, οφείλουμε να 
αξιοποιήσουμε την πα-
ρακαταθήκη των ηρώων 
του ’40 και να αναγά-
γουμε την Ενότητα την 
σύμπνοια, την ομοψυχία 
και την αλληλεγγύη σε 
θεμελιώδεις αρχές της 
κοινωνίας μας.
Οι Έλληνες είμαστε ένας 
περήφανος λαός. 

Ο διαχρονικός εορτα-
σμός της επετείου του 
ΟΧΙ ας αποτελεί την 
αφετηρία για την κοι-
νωνική και εθνική μας 
ανάταση.
Με σεβασμό αποτίνου-
με , ελάχιστο φόρο τι-
μής και ευγνωμοσύνης 
στους νεκρούς ήρωες 
και ας ατενίσουμε το 
μέλλον με αισιοδοξία, 
ελπίδα και προοπτική.
Στις φωτογραφίες η Κα-
βάλα το 1940.

*Ο Κωνσταντίνος Π. Παπα-
κοσμάς καταγράφει τη νεό-
τερη ιστορία της πόλη
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Στο νησί θα διατεθεί ένα 
από τα έντεκα νέα σκά-
φη που θα προμηθευτεί 
το Υπουργείο Ναυτιλίας 
το οποίο εκτός από περι-
πολίες θα αναλαμβάνει 
και τη διακομιδή ασθε-
νών

Σύμφωνα με ανακοίνωση 
του Υπουργείου Ναυτιλίας 
και Νησιωτικής Πολιτικής, 
το Υπουργείο προχωρά 
στην προμήθεια 11 νέων 
περιπολικών σκαφών με 
υγειονομικό εξοπλισμό, 
μέσο χρηματοδότησης 
ύψους 6,6 εκατ. Ευρώ, που 
έχει εξασφαλιστεί από το 
Ταμείο για την Ολοκληρω-
μένη Διαχείριση των Συνό-
ρων 2021-2027.

Συγκεκριμένα η Γενική 

Γραμματεία Αιγαίου και 
Νησιωτικής Πολιτικής στο 
πλαίσιο των αρμοδιοτήτων 
της προέβη στο συντονισμό 
των αρμόδιων Διευθύνσε-
ων και Υπηρεσιών για την 
εκκίνηση όλων των απαι-
τούμενων ενεργειών που 
αφορούσαν την χρηματο-
δότηση και την διαγωνι-
στική διαδικασία για την 
προμήθεια επιπλέον έντεκα 
νέων περιπολικών σκαφών 
με υγειονομικό εξοπλισμό.

Η προμήθεια των εν λόγω 
σκαφών θα πρέπει να έχει 
ολοκληρωθεί εντός 24 μη-
νών από την επόμενη της 
υπογραφής της σύμβασης, 
με το πρώτο να παραδίδε-
ται εντός τεσσάρων μηνών 
από την επόμενη της υπο-
γραφής της σύμβασης και 

τα υπόλοιπα ένα σκάφος 
ανά δύο μήνες.

Τα 11 αυτά νέα σκάφη 
θα διατεθούν στις Λιμενι-
κές Αρχές Θάσου, Ψαρών, 
Άγιου Ευστράτιου, Φούρ-
νων, Κέας, Λειψών, Κάσου, 
Βόρειας Εύβοιας, Χώρας 
Σφακίων, Ιεράπετρας και 
Ζακύνθου.

Ως προς τα τεχνικά τους 
χαρακτηριστικά θα διαθέ-
τουν σύγχρονο μηχανολο-
γικό, ναυτιλιακό εξοπλισμό 
ενώ θα περιλαμβάνουν και 
ειδικό διαμορφωμένο θά-
λαμο ασθενών με σύγχρο-
νο ιατρικό εξοπλισμό.

Αυτός ο εξοπλισμός θα 
δίνει τη δυνατότητα στο 
Λιμενικό Σώμα – Ελληνική 

Ακτοφυλακή να προσφέρει 
υψηλότερου επιπέδου υπη-
ρεσίες στην κοινωνία και να 
αυξάνει το αίσθημα ασφά-
λειας των κατοίκων των 
νησιωτικών περιοχών.

Τα βασικά χαρακτηριστικά 
των νέων σκαφών σύμφω-
να με τις τεχνικές προδια-
γραφές είναι τα εξής:
– Ολικό Μήκος: Άνω των 
11,00 μέτρων.
– Μέγιστη Ταχύτητα: Άνω 
των 40 κόμβων.
– Οικονομική Ταχύτητα: 
Άνω των 33 κόμβων.
– Μέγιστη εμβέλεια με την 
οικονομική ταχύτητα: Άνω 
των 300 Ν.Μ.
– Αριθμός Επιβαινόντων: 
10 άτομα.
– Μέσο πρόωσης: Δύο (02) 
σύγχρονοι ναυτικοί κινητή-

ρες Diesel.

Τα νέα σκάφη στις περιοχές 
που θα διατεθούν θα επιτε-
λέσουν τον διττό τους ρόλο 
που είναι να περιπολούν 
στα θαλάσσια σύνορα της 
πατρίδας μας, αλλά και να 
αναλαμβάνουν καθημερινά 
σχεδόν τη διακομιδή ασθε-
νών, εκεί όπου άλλα μέσα 
αδυνατούν να προσφέρουν 
την πολύτιμη γέφυρα με-
ταφοράς η οποία παίζει 
καθοριστικό ρόλο για να 
σωθούν ανθρώπινες ζωές.

Σχετικά ο Δήμαρχος Θά-
σου. Λευτέρης Κυριακίδης 
δήλωσε:

«Ευχαριστώ θερμά τον 
Υπουργό Ναυτιλίας και 
Νησιωτικής Πολιτικής κ. 

Γιάννη Πλακιωτάκη και την 
Ηγεσία του Λιμενικού Σώ-
ματος που αφουγκράζονται 
τις ανάγκες των Νησιωτι-
κών Περιοχών και του Νη-
σιού μας, της Θάσου.

Η διάθεση ενός σκάφους 
αυτών των προδιαγραφών 
και αυτού του ρόλου στην 
Λιμενική Αρχή της Θάσου 
θα αυξήσει το αίσθημα 
ασφάλειας των κατοίκων 
της, αφού θα έχει τη δυνα-
τότητα να πραγματοποιεί 
ασφαλέστερες και ταχύτε-
ρες διακομιδές ασθενών 
προς την ηπειρωτική 
χώρα».

Η Θάσος αποκτά σκάφος του Λιμενικού Σώματος με 
υγειονομικό εξοπλισμό

Νέα τετράστερη ξενο-
δοχειακή επένδυση βρί-
σκεται στα σκαριά στη 
δημοφιλή περιοχή της 
Χρυσής Αμμουδιάς, στην 
Σκάλα Ποταμιάς στη 
Θάσο.

Σύμφωνα, αναλυτικότε-
ρα, με πληροφορίες του 
grtimes.gr, η εν λόγω νέα 
τετράστερη ξενοδοχειακή 
επένδυση αφορά στην κα-
τασκευή συγκροτήματος 
που θα αποτελείται μόνο 
από σουΐτες – συγκεκριμέ-

να 12 σουΐτες – με ιδιωτι-
κές πισίνες σε απόσταση 
200 μέτρων από την παρα-
λία της Χρυσής Αμμουδιάς 
στη Θάσο και θα ανήκει 
στην κατηγορία “adults 
only” (σ.σ. μόνο για ενήλι-
κες).

Εκτός από τις ιδιωτικές 
πισίνες το συγκρότημα θα 
διαθέτει επίσης  μπαρ και 
εστιατόριο στο οποίο θα 
δίνεται έμφαση στην τοπική 
κουζίνα και αναμένεται να 
λειτουργήσει το 2025.

Η κατηγορία των “adults 
only” ξενοδοχείων, όπως 
επισημαίνει ο κ. Πέτρος 
Μαυρουδής, εκ των ιδρυ-
τών και ιδιοκτητών της 
εταιρείας παροχής ολιστι-
κών υπηρεσιών διαχείρισης 
και συμβουλευτικής στον 
τομέα του τουρισμού AB 
Intra, κερδίζει ολοένα και 
περισσότερο έδαφος στη 
διεθνή αγορά και ήδη διευ-
ρύνεται και στη χώρα μας.

Πηγή: grtimes.gr

Νέα τετράστερη “adults only” ξενοδοχειακή επένδυση στη Θάσο
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«Δε φοβόμαστε τη σύ-
γκριση»: Σουλτάνα 
Ελευθεριάδου, Δημή-
τρης Εμμανουηλίδης, 
Τάσος Καρασαββόγλου, 
Αναστασία Μιρλή, Φι-
λήμων Ξουλόγης και 
Αθηνά Παναγιωτίδου 
μίλησαν για το διακύ-
βευμα των εκλογών της 
21ης Μαΐου

Με το κεντρικό σύνθημα 
του κόμματος «Δικαιοσύνη 
παντού» να επικρατεί στις 
τοποθετήσεις τους, πα-
ρουσιάστηκαν το μεσημέρι 
της Δευτέρας 10 Απριλίου 
2023 οι 6 υποψήφιοι με το 
ψηφοδέλτιο του ΣΥΡΙΖΑ-
Προοδευτική Συμμαχία για 
την Καβάλα.

Οι Σουλτάνα Ελευθεριά-

δου, ο Δημήτρης Εμμα-
νουηλίδης, ο Τάσος Καρα-
σαββόγλου, η Αναστασία 
Μιρλή, ο Φιλήμων Ξουλό-
γης και η Αθηνά Παναγιω-
τίδου μίλησαν για το δια-
κύβευμα των εκλογών της 
21ης Μαΐου, το τι άφησε ο 
ΣΥΡΙΖΑ και τι έχει σήμερα η 
κοινωνία να αντιμετωπίσει.

Αρχικά το στέλεχος του ΣΥ-
ΡΙΖΑ Καβάλας, Ευριπίδης 
Ταρασίδης ο οποίος ανέ-
λαβε την παρουσίαση του 
ψηφοδελτίου τόνισε: «Ένα 
ψηφοδέλτιο στο οποίο εκ-
προσωπούνται και τα δύο 
φύλα κατά 50%, δεν έτυχε, 
αυτό ήταν μία πολιτική επι-
λογή που έχει το κόμμα μας 
κεντρικά να εκπροσωπού-
νται η ισότιμα τα δύο φύλα. 
Ένα ψηφοδέλτιο που όπως 

και σε ολόκληρη τη χώρα 
εγκρίθηκε χθες με συντρι-
πτική πλειοψηφία από την 
κεντρική επιτροπή του κόμ-
ματος. Θα δώσουμε μία 
μάχη σε κάθε χωριό, συνοι-
κία, εργασιακό χώρο ώστε 
το σύνθημα Δικαιοσύνη 
παντού, να εμπεδωθεί και 
να γίνει πραγματικότητα».

Πρώτη εκ των 6 υποψη-
φίων τοποθετήθηκε η εν 
ενεργεία βουλευτής του 
ΣΥΡΙΖΑ Καβάλας, Σουλτά-
να Ελευθεριάδου λέγο-
ντας μεταξύ άλλων: «Είναι 
ένας δύσκολος αγώνας 
αλλά με βεβαιότητα θα 
οδηγήσει στη νίκη του ΣΥ-
ΡΙΖΑ ΠΣ. Η 21η Μαΐου θα 
είναι η μέρα που το καθε-
στώς Μητσοτάκη θα τε-
λειώσει, για ένα και μόνο 
λόγο, γιατί και οι αριστεροί 
και οι κεντρώοι και οι δεξιοί 
δεν ανέχονται πια αυτή την 
αδικία, την διαφθορά, την 
διαπλοκή, των τελευταίων 
τεσσάρων ετών».

Από την πλευρά του ο 
πρώην βουλευτής του 
κόμματος, Δημήτρης Εμ-
μανουηλίδης επισήμανε: 
«Εκτιμώ ότι θα δώσουμε 
ένα αγώνα κυρίως προ-
γραμματικού πολιτικού λό-
γου αποφεύγοντας την το-
ξικότητα που αγωνιωδώς 

επιζητεί η ΝΔ στην προ-
σπάθεια να ακυρώσει τον 
ουσιαστικό πολιτικό λόγο. 
Υπάρχει η πραγματικότητα 
που την βιώνουν όλοι, η 
ακατάσχετη και αδικαιολό-
γητη ακρίβεια, όσο και αν 
προσπαθούν να μας πουν 
ότι είναι ξενόφερτη, έχουν 
κάνει αβίωτη την καθημερι-
νότητα των 18 ημερών του 
μήνα είναι αρχιτεκτόνημα 
του Αδώνιδος, της παρέας 
του και της Μαξίμου Α.Ε. 
Δεν είναι το πρόβλημα της 
ακρίβειας, αλλά μίας ανα-
διανομής του εισοδήματος 
σε βάρος ελαχίστων αρε-
στών της ΝΔ».

Ο Τάσος Καρασαββό-
γλου, που αντικατέστησε 
τον Γιώργο Καρατσιουμπά-
νη στο ψηφοδέλτιο [διαβά-
στε εδώ], δήλωσε: «Θα τα 
καταφέρουμε περίφημα, 
γιατί εμείς δεν έχουμε να 
κρύψουμε τίποτε, δεν έχου-
με να φοβηθούμε τίποτε, 
δε φοβόμαστε καθόλου τη 
σύγκρουση και τη σύγκριση 
και ο λόγος μας ο πολιτι-
κός θα είναι επιθετικός ως 
προς αυτό. Επιθετικά θα 
προβάλλουμε τις δικές μας 
προτάσεις και επιθετικά θα 
ζητήσουμε τη σύγκριση με 
το παρελθόν», ενώ κατά τη 
διάρκεια της τοποθέτησής 
του ο κ. Καρασαββόγλου 

ευχήθηκε περαστικά στον 
Γιώργο Καρατσιουμπάνη 
που ανακοίνωσε την απο-
χώρηση του από το ψηφο-
δέλτιο για λόγους υγείας 
«Θέλω να ευχηθώ στον 
Γιώργο να πάνε όλα καλά, 
να είναι γερός και δυνατός, 
να είναι πάλι μαζί μας και 
προσωπικά να σας πω τιμή 
μου και καμάρι μου που θα 
στηρίξω τον ΣΥΡΙΖΑ-Προο-
δευτικήΣυμμαχία σε αυτήν 
εδώ την προσπάθεια».

Η Αναστασία Μιρλή επι-
σήμανε ότι «εμείς δεν είμα-
στε αυτοί που είμαστε κλει-
σμένοι μέσα σε πολιτικά 
γραφεία μόνο και θέλουμε 
να κάνουμε τις δικές μας 
προσωπικές πελατειακές 
σχέσεις. Εμείς είμαστε μαζί 
με τον κόσμο και είμαστε 
στον κόσμο και έτσι θα κι-
νηθεί η δική μας προεκλο-
γική εκστρατεία, όπως κάθε 
φορά όλοι μαζί θα βγούμε 
στον κόσμο και θα μιλή-
σουμε. Αυτή είναι η ανάγκη 
μας και αυτή είναι ανάγκη 
της κοινωνίας και ο ΣΥ-
ΡΙΖΑ έχει να επιδείξει ένα 
πρόγραμμα για το οποίο 
δεν φοβόμαστε να βγούμε 
μπροστά και να μιλήσουμε, 
δεν φοβόμαστε να δείξου-
με τι ακριβώς θέλουμε για 
την επόμενη μέρα».

Ο Φιλήμων Ξουλόγης 
υπογράμμισε πως «σε ένα 
πολύ δύσκολο περιβάλλον 
βγάλαμε την χώρα από 
τα μνημόνια, αυτό πρέπει 
να το λέμε και να το φω-
νάζουμε, αφήσαμε 37 δις 
μαξιλάρι για να κυβερνή-
σει η επόμενη κυβέρνη-
ση. Καλούμαστε τώρα να 
ζητήσουμε την ψήφο των 
συμπατριωτών μας για να 
έρθει η δικαιοσύνη, για να 
έρθει η αξιοκρατία, και να 
μην πηγαίνει ο παραγόμε-
νος πλούτος στις λίγες οι-
κογένειες, αυτές που είναι 
γύρω από την οικογένεια 
Μητσοτάκη».

Τέλος η Αθηνά Παναγιω-
τίδου είπε κλείνοντας: «Η 
κοινωνία λέει ότι δεν πάει 
άλλο, δεν υπάρχουν χρή-
ματα ούτε για την αυριανή 
μέρα. Οι εργαζόμενοι έχουν 
να δουν στην τσέπη τους, οι 
δημόσιοι υπάλληλοι από το 
2012 και πιο μπροστά ακό-
μη κάτι να μπαίνει στη δική 
τους την τσέπη, αντιθέτως 
λοιπόν έχουν αισθανθεί 
στο πετσί τους μία αφαίμα-
ξη καθημερινά και καταλα-
βαίνουν ότι δεν πάει άλλο 
και μιλάμε για εργαζόμε-
νους και πολίτες από όλους 
τους πολιτικούς χώρους».

ΣΥΡΙΖΑ-Προοδευτική Συμμαχία  
Παρουσίαση των υποψήφιων βουλευτών για την Καβάλα και 
το σύνθημα για «Δικαιοσύνη παντού»

“Είμαστε δίπλα στους μο-
ναχικούς συμπολίτες μας, 
που αναζητούν λίγη συ-
ντροφιά και παρέα αυτές 
τις μέρες, για να τους δώ-
σουμε λίγη χαρά.

ΝΟΙΑΖΟΜΑΣΤΕ. Έτσι εν-
νοούμε εμείς τη συμμετοχή 

μας στα κοινά. Να κάνουμε 
τις ζωές των ανθρώπων 
καλύτερες, να λύνουμε 
προβλήματα, να νοιαζό-
μαστε και να φροντίζουμε 
όσους έχουν ανάγκη.

ΘΑ ΕΙΜΑΣΤΕ ΔΙΠΛΑ ΤΟΥΣ.

Δίνουμε συγχαρητήρια στις 
διοικήσεις και το προσω-
πικό των ιδρυμάτων που 
φιλοξενούν και φροντίζουν 
τους γονείς μας, τους παπ-
πούδες και τις γιαγιάδες 
μας, με τον καθημερινό 
αγώνα που δίνουν.

Εμείς στηρίζουμε με πρά-
ξεις, με τις δικές μας δυνα-
τότητες, το έργο τους.

Ευχόμαστε Καλή Ανάσταση 
σε όλες και όλους!

Υγεία και Ευτυχία σε όλο 
τον κόσμο!”

Μάκης Παπαδόπουλος 
«Κανείς Μόνος!!» – Είμαστε δίπλα στους μοναχικούς 
συμπολίτες μας

Ποιος είναι ο Ραφαήλ 
Ιωαννίδης που «κατε-
βαίνει» ως υποψήφιος 
δημοτικός σύμβουλος με 
τον συνδυασμό

Οανεξάρτητος δημοτικός 
συνδυασμός «Η Καβάλα 
Μπροστά» ανακοίνωσε ότι 
ο Ραφαήλ Ιωαννίδης «συ-
στρατεύεται ως υποψήφιος 
δημοτικός σύμβουλος» στις 

επερχόμενες δημοτικές 
εκλογές, με επικεφαλής τον 
Γιάννη Εριφυλλίδη.

Ο κ. Ιωαννίδης γεννήθη-
κε το 1990 και μεγάλωσε 
στην Καβάλα από γονείς 
Καβαλιώτες. Σε ηλικία 18 
ετών μετακόμισε στην Αλε-
ξανδρούπολη για τις σπου-
δές του στην Ιατρική Σχολή 
του Δημοκριτείου Πανεπι-

στημίου Θράκης.

Είναι απόφοιτος του 3ου 
Γυμνασίου και Λυκείου Κα-
βάλας και απόφοιτος της 
Ιατρικής Σχολής του Δη-
μοκριτείου Πανεπιστημίου 
Θράκης το 2014. Ολο-
κλήρωσε την ειδικότητά 
του στην Αναισθησιολογία 
το 2021 και κατέχει την 
εξειδίκευση της Καρδιοα-
ναισθησιολογίας. Είναι κά-
τοχος του μεταπτυχιακού 
τίτλου εξειδίκευσης «Κλινι-
κή Φαρμακολογία – Θερα-
πευτική» και από το 2020 
είναι υποψήφιος διδάκτο-
ρας της Ιατρικής Σχολής 
του Δημοκριτείου Πανεπι-
στημίου Θράκης. Επίσης, 

είναι διπλωματούχος Βυ-
ζαντινής Μουσικής και έχει 
κάνει επιπλέον σπουδές 
στο κλασικό τραγούδι, στην 
ορθοφωνία και στα θεωρη-
τικά της ευρωπαϊκής μου-
σικής. Μιλάει αγγλικά και 
γερμανικά.

Εργάζεται ως Επιμελητής 
Ειδικός Ιατρός Αναισθησι-
ολόγος – Αλγολόγος στο 
Αναισθησιολογικό Τμή-
μα και στο Ιατρείο Πόνου 
του Γενικού Νοσοκομείου 
Δράμας. Στο πρόσφατο 
παρελθόν εργαζόταν ως 
Αναισθησιολόγος σε χει-
ρουργεία καρδιάς και θώ-
ρακος στη Θεσσαλονίκη και 
ως επικουρικό εκπαιδευτικό 

προσωπικό της Πανεπιστη-
μιακής Αναισθησιολογικής 
Κλινικής του Δημοκριτείου 
Πανεπιστημίου Θράκης.

Η μεγάλη του αγάπη για 
την πόλη μας τον κάνει να 
ονειρεύεται μια Καβάλα 
σύγχρονη, ανανεωμένη, 
πόλο έλξης για τους του-
ρίστες, με κύριο στόχο την 
ανάδειξη όλων των συγκρι-
τικών πλεονεκτημάτων του 
τόπου μας.

«Πιστεύουμε ότι οι λαμπρές 
σπουδές και η επιστημονι-
κή του κατάρτιση, η μεγάλη 
αγάπη του για την Καβάλα, 
ο ήρεμος και διαλλακτικός 
χαρακτήρας του, η παράλ-

ληλη ενασχόλησή του με 
τη μουσική και οι φρέσκες 
ιδέες του για την τουρι-
στική και πολιτιστική ανά-
πτυξη της περιοχής μας 
αποτελούν εγγύηση για το 
ότι ο Ραφαήλ Ιωαννίδης 
θα συμβάλει στον μέγιστο 
βαθμό στον αέρα ανανέ-
ωσης που φιλοδοξούμε 
να φέρουμε στο Δημοτικό 
Συμβούλιο της πόλης μας 
και στην υλοποίηση των 
προεκλογικών μας δεσμεύ-
σεων για μια νέα αρχή στον 
Δήμο Καβάλας. Ραφαήλ, 
καλωσόρισες στη μεγάλη 
ανεξάρτητη αυτοδιοικητική 
ομάδα μας» αναφέρεται 
στη σχετική ανακοίνωση 
του συνδυασμού.

Η Καβάλα Μπροστά 
Μια ιατρική υποψηφιότητα στον συνδυασμό 
του Γιάννη Εριφυλλίδη
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Επιμελητήριο Καβάλας 
Τι πρέπει να γνωρίζουν οι οφειλέτες που θέλουν να 
επανενταχθούν στις ρυθμίσεις των 72 έως 120 δόσεων
Ανακοίνωση σχετικά με 
το τι περιλαμβάνει ο οδι-
κός χάρτης για τις νέες 
ρυθμίσεις οφειλών

Το Επιμελητήριο Καβάλας, 
μέλος του Ευρωπαϊκού 
Δικτύου Στήριξης Επιχει-
ρήσεων Enterprise Europe 
Network σας ενημερώνει 
ότι από την Παρασκευή 7 
Απριλίου τέθηκε σε λει-
τουργία η ηλεκτρονική 
πλατφόρμα της ΑΑΔΕ, στην 
οποία μπορούν να υποβάλ-
λουν αίτηση, όλοι εκείνοι 
που είτε έχασαν τις παλαι-
ές ρυθμίσεις χρεών των 72 
έως 120 δόσεις μέσα στην 
περίοδο της κρίσης, είτε να 
δημιούργησαν μέσα στην 
ίδια περίοδο νέες οφειλές, 
αλλά ωστόσο ήταν συνε-
πείς στις παλαιές τους υπο-
χρεώσεις.

Πρόκειται ουσιαστικά, 
όπως αναφέρουν από το 
υπουργείο Οικονομικών, 
για την επιβράβευση εκεί-
νων που κράτησαν ζωντα-
νές τις ρυθμίσεις μέσα στην 
ενεργειακή κρίση ή για την 
παροχή μίας δεύτερης ευ-
καιρίας προκειμένου να 
βάλλουν τις υποχρεώσεις 
τους σε ρότα για εκείνους 
που τις έχασαν λόγω αντι-
κειμενικών δυσκολιών.

Έτσι οι οφειλέτες σε Εφο-
ρία και Ασφαλιστικά Ταμεία 
μπορούν στο εξής και για 
συγκεκριμένο χρονικό διά-

στημα να αναβιώσουν τις 
παλαιές τους ρυθμίσεις ή 
να ρυθμίσουν νέα χρέη.

Βασική προϋπόθεση προ-
κειμένου να ενεργοποιη-
θούν οι παλαιές ρυθμίσεις 
ή να τακτοποιηθούν οφει-
λές της ενεργειακής κρί-
σης, αποτελεί η μη ύπαρξη 
ανοιχτών λογαριασμών του 
παρελθόντος.

Με βάση την όλη διαδι-
κασία και προκειμένου οι 
φορολογούμενοι να επα-
νενταχθούν στις ρυθμίσεις 
είναι να καταβάλλουν δύο 
δόσεις μαζί.

Ας δούμε τι περιλαμβάνει ο 
οδικός χάρτης για τις νέες 
ρυθμίσεις οφειλών:

• Ποιοι οφειλέτες 
μπορούν να κάνουν 
χρήση της πρόβλε-
ψης για αναβίωση 
των ρυθμίσεων με 
τις 72 ή 120 δόσεις ;

Όλοι εκείνοι οι οφειλέτες 
που έχουν χάσει τις ρυθμί-
σεις οφειλών σε 72 ή 120 
δόσεις ή αυτές έγιναν μη 
εξυπηρετούμενες έως την 
1η Φεβρουαρίου 2023.

• Ποια είναι η βασική 
προϋπόθεση επανέ-
νταξης;

Να καταβάλλουν δύο μηνι-
αίες δόσεις έως 31 Ιουλίου 
2023 την τρέχουσα και μία 
επιπλέον που αποσβένει 

παλιές υποχρεώσεις με σει-
ρά παλαιότητας. Ποσά που 
είναι υπερείσπραξη απο-
σβένουν παλαιότερες δό-
σεις με σειρά παλαιότητας.
• 
• Τι γίνεται με τις δό-

σεις που έχουν απω-
λεσθεί;

Οι δόσεις που χάθηκα με-
ταφέρονται έντοκα στο τέ-
λος της ρύθμισης.

• Τι άλλο όφελος έχει 
ο οφειλέτης από την 
αναβίωση;

Μαζί με την αναβίωση που 
πραγματοποιείται, ο οφει-
λέτης να μπορεί να απο-
λαμβάνει και όλα όσα ευερ-
γετήματα την συνοδεύουν 
π.χ. ασφαλιστική και φορο-
λογική ενημερότητα.

• Τι άλλες υποχρε-
ώσεις έχει όποιος 
κάνει αίτηση και 
προχωρήσει στην 
αναβίωση χαμένης 
ρύθμισης;

Όσοι έχουν άλλες αρρύθμι-
στες οφειλές πέραν αυτών 
που έχουν εντάξει στις 72 η 
120 δόσεις θα πρέπει μέσα 
σε ένα μήνα από την επι-
κύρωση της αναβίωσης να 
εντάξουν αυτές τις οφειλές 
στην πάγια ρύθμιση των 24 
ή 48 δόσεων.

Ρύθμιση με 36 ή 72 δόσεις

• Ποιοι μπορούν να 
ενταχθούν στην 

ρύθμιση με τις 36 ή 
72 δόσεις;

Μπορούν να ενταχθούν σε 
αυτήν οι οφειλές που έγι-
ναν ληξιπρόθεσμες μετά 
την 1η Νοεμβρίου του 
2021 και έως την 1η Φε-
βρουαρίου του 2023.

• Ποιο θα είναι το επι-
τόκιο;

Για τις 36 δόσεις το επιτό-
κιο θα είναι 4,37%, ενώ για 
τις 72 δόσεις 5,87%, για 
όσους είναι συνεπείς στις 
υποχρεώσεις τους η είχαν 
ρυθμισμένες οφειλές την 
1η Νοεμβρίου του 2021 
και συνέχισαν να τις εξυπη-
ρετούν.

• Ποιο είναι το ελάχι-
στο ποσό της δόσης;

Το ελάχιστο ποσό της μη-
νιαίας δόσης θα ανέρχε-
ται σε 30 ευρώ και με την 
ένταξη των σοφειλών στην 
νέα ρύθμιση των 36 ή 72 
δόσεων, θα ισχύσουν ευ-
εργετήματα που είχε και η 
ρύθμιση των 120 δόσεων 
όπως η αποδέσμευση των 
τραπεζικών λογαριασμών.
• 
• Υπάρχει κάποια 

άλλη ευεργετική 
πρόβλεψη;

Ναι. Όσοι δημιούργησαν 
ληξιπρόθεσμες οφειλές στο 
χρονικό διάστημα από την 
1η Νοεμβρίου του 2021 
έως και την 1η Φεβρουαρί-
ου του 2023 και τις έχουν 
ήδη εντάξει στην πάγια 

ρύθμιση των 24 ή 48 δό-
σεων, έχουν τη δυνατότητα 
να τις μεταφέρουν στην 
νέα ρύθμιση των 72 δό-
σεων. Επίσης οι οφειλέτες 
που την 1η Νοεμβρίου του 
2021 έχουν ρυθμισμένες 
οφειλές στην πάγια ρύθ-
μιση των 24 ή 48 δόσεων 
την οποία απώλεσαν και 
τους βεβαιώθηκαν οφειλές 
μετά την 1η Νοεμβρίου του 
2021, τις νέες αυτές οφει-
λές μπορούν να τις εντά-
ξουν στις 36 ή 72 δόσεις

Ενδεικτικά παραδείγμα-
τα

* Αν κάποιος είχε ληξιπρό-
θεσμες οφειλές από το Νο-
έμβριο του 2021 και μετά 
που ήταν ενταγμένες στην 
πάγια ρύθμιση των 24 ή 
48 δόσεων, αυτές μπορούν 
να ενταχθούν στη ρύθμιση 
των 72 δόσεων.

* Ρυθμισμένη οφειλή την 
1η Νοεμβρίου 2021 με 
βάση την πάγια ρύθμιση 
των 24 δόσεων, η οποία 
χάθηκε τον Μάρτιο του 
2022 και Παράλληλα βε-
βαιώθηκαν νέα χρέη τον 
Απρίλιο του 2022. Τα νέα 
χρέη εντάσσονται στη νέα 
ρύθμιση των 72 δόσεων, 
ενώ οι οφειλές της πάγιας 
ρύθμισης που χάθηκε επα-
νεντάσσονται σε νέα πάγια 
ρύθμιση 24 δόσεων.

* Κάποιος που απέκτησε 

ληξιπρόθεσμες οφειλές στο 
διάστημα από το Νοέμβριο 
του 2021 μέχρι το Φεβρου-
άριο του 2023, μπορεί να 
εντάξει στη ρύθμιση των 
72 δόσεων και αυτό διότι 
την 1η Νοεμβρίου 2021 
δεν είχε ληξιπρόθεσμες ή 
αρρύθμιστες οφειλές.

* Στην περίπτωση που φο-
ρολογούμενος δημιούργη-
σε ληξιπρόθεσμες οφειλές 
από το Νοέμβριο του 2021 
και μετά, τις οποίες και ενέ-
ταξε στην πάγια ρύθμιση 
των 24 ή 48 δόσεων, μπο-
ρεί πλέον να τις εντάξει στη 
ρύθμιση των 72 δόσεων.

* Αν κάποιος την 1η Νο-
εμβρίου του 2021 είχε 
οφειλές που είχαν εντα-
χθεί πάγια ρύθμιση των 
24 δόσεων και εν συνε-
χεία η ρύθμιση χάθηκε 
τον Μάρτιο του 2022 και 
εν συνεχεία βεβαιώθηκαν 
νέα χρέη τον Απρίλιο του 
2022, μπορεί πλέον να τα 
εντάξει στη νέα ρύθμιση 
των 72 δόσεων. Ο εν λόγω 
οφειλέτης έχει την υποχρέ-
ωση να εντάξει τις οφειλές 
της πάγιας ρύθμισης των 
24 δόσεων που χάθηκε σε 
νέα πάγια ρύθμιση των 24 
δόσεων, μέσα σε ένα μήνα 
από την στιγμή ένταξης στη 
νέα ρύθμιση των 72 δόσε-
ων.

Σε ιδιαίτερα ικανοποιητι-
κούς ρυθμούς, προκειμένου 
να μπορέσει να ξεπεράσει 
τα προ πανδημίας επίπεδα, 
αναμένεται να κινηθεί εφέ-
τος ο τομέας της κρουαζιέ-
ρας στη χώρα μας.

Στελέχη της αγοράς εκτι-
μούν ότι ο αριθμός των 
πλοίων εφέτος που θα 
πραγματοποιούν αφιξοα-
ναχωρήσεις (home port) 
από ελληνικά λιμάνια ανα-
μένεται να παρουσιάσει 
μεσοσταθμική αύξηση πε-

ρίπου 15% στο σύνολο των 
προορισμών.

   Το 2022 οι συνολικές 
αφίξεις κρουαζιεροπλοίων 
στη χώρα μας σε ελληνικά 
λιμάνια ανήλθαν σε 4.780 
και ο αριθμός επιβατών σε 
4.629.650 (συμπεριλαμβά-
νεται και ο τελικός αριθμός 
των στοιχείων του ΟΛΠ 
έως τέλος του 2022).

   Αντίστοιχα, το 2019 που 
δεν είχαν ακόμα επιβλη-
θεί τα περιοριστικά μέτρα 

ο αριθμός αφίξεων κρου-
αζιεροπλοίων άγγιζε τα 
3.979 κρουαζιερόπλοια με 
5.552.384 επιβάτες.

   Σύμφωνα με πρόσφατα 
δημοσιευμένα στοιχεία της 
Διεθνούς Ενωσης Κρουα-
ζιέρας CLIA, μόνο από το 
λιμάνι του Πειραιά τo 2023 
αναμένεται να αφιχθούν 
περισσότερο από ένα εκα-
τομμύριο επιβάτες.

...

Νέο ρεκόρ αναμένεται φέτος για την κρουαζιέρα στην Ελλάδα
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΣΩΣΤΗ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ
ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΥ-ΓΟΝΕΑ

Και τι δεν τους μάθαμε 
Όταν οι Έλληνες με τις εκστρατείες του Μεγάλου Αλεξάνδρου εδραιώθηκαν ως κοσμοκράτορες εκπαίδευ-
σαν τους Υρκανούς να έρχονται σε γάμο και να καλλιεργούν τη γη, τους Αραχωσίους και τους Σογδιανούς 
να γηροκομούν τους γονείς τους και να μην τους φονεύουν, τους Πέρσες να σέβονται τις μητέρες τους, τα 
παιδιά των Γεδρωσίων να απαγγέλουν τις τραγωδίες του Ευριπίδη και του Σοφοκλή, τους…τους…τους… Το 
θέμα δεν είναι τι κάναμε τότε. 

Το θέμα είναι τι κάνουμε σήμερα!

17.4.1897 Σημειώνεται η μοναδική νίκη των Ελλήνων στο Βαλε-
στίνο κατά τον ατυχή Ελληνοτουρκικό πόλεμο του 1897 από τον 
ηρωικό ταξίαρχο Κων/νο Σμολένσκη/

21.4.1967 Το πραξικόπημα υπο τον Γεώργιο Παπαπαδόπουλο, 
Στυλιανό Πατακό και Νικόλαο Μακαρέζο που οδήγησε την χώρα 
στην 7 χρονη δικτατορία ως τον Ιούλιο του 1974.

22.4.1941 Τα Γερμανικά αεροπλάνα βυθίζουν το Ελληνικό πλω-
τό νοσοκομείο Σωκράτης με κυβερνήτη τον πλοίαρχο Αρβανίτη.

.......................................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…

Καθημερινά, τα παιδιά έρ-
χονται σε επαφή με πολ-
λούς καθηγητές είτε στη 

σχολική τάξη, είτε στα φρο-
ντιστήρια όπου φοιτούν. Όπως 
είναι φυσικό, τα παιδιά επηρε-
άζονται και δένονται με τους 
μαθητές τους, μαθαίνουν το χα-
ρακτήρα τους και μοιράζονται 
απόψεις. Επομένως, οι καθη-
γητές ενδέχεται να έχουν σχη-
ματίσει απόψεις για τους μαθη-
τές τους όχι μόνο εκπαιδευτικά 
αλλά και προσωπικά, οι οποίες 
θα ήταν πολύ χρήσιμο να συζη-
τηθούν με τους γονείς των μα-
θητών τους.

 Εύλογα λοιπόν δημι-
ουργούνται οι εξής απορίες 
στους γονείς:

 -Κάθε πότε πρέπει να 
ενημερώνομαι από τους καθη-
γητές για το παιδί μου;
-Τι θα πρέπει να συζητώ μαζί 
του;

 -Πως πρέπει να αντι-
δρώ στα σχόλια των καθηγη-
τών;

 Παρακάτω λοιπόν πα-
ρατίθενται μερικές παράμετροι 
που πρέπει να προσέχουν οι 
γονείς για τις συναντήσεις τους 
με τους καθηγητές των παιδιών 
τους:

• Είναι σημαντικό να 
ερωτηθούν και οι ίδιοι οι μα-
θητές αν υπάρχει κάποιο θέμα 
που θα ήθελαν να συζητήσουν 
οι γονείς τους με τους καθηγη-
τές τους. Μη ξεχνάμε ότι πολλά 
παιδιά είναι αρκετά εσωστρεφή 
και δεν εκδηλώνουν τους προ-
βληματισμούς τους αν δεν τους 
δώσουμε την ευκαιρία να το κά-
νουν.

• Τυχούσες αρνητικές δι-
απιστώσεις που μεταφέρονται 
από τους καθηγητές, στους γο-
νείς των μαθητών τους θα πρέ-
πει να συνοδεύονται με ρεαλι-
στικές προτάσεις για βελτίωση 
της εκάστοτε κατάστασης.  Δεν 
πρέπει η συζήτηση για ένα μα-
θητή να περιορίζεται σε κατηγό-
ριες για τον ίδιο. Κύριο μέλημα 
και προτεραιότητα και των δύο 
πλευρών είναι η βελτίωση  και η 
ανάδειξη του μαθητή.

• Αξίζει να τονίσουμε ότι 
οι ερωτήσεις από τους γονείς 
στους καθηγητές δεν θα πρέπει 
να περιορίζονται στις βαθμολο-

γικές του επιδόσεις, αλλά και 
στο χαρακτήρα ή στην αλλαγή 
μιας συμπεριφοράς του μαθη-
τή. Το σχολείο καλλιεργεί και 
εκπαιδεύει ψυχές, δεν επιδιώκει 
μόνο τη διδασκαλία εννοιών και 
τη καλλιέργεια της γνωστικής 
επαφής του μαθητή με όλα τα 
μαθήματα που διδάσκεται.

• Οι γονείς πρέπει να επι-
σκέπτονται τους καθηγητές στις 
τακτικές ενημερώσεις γονέων 
αλλά και όποτε προκύπτει κά-
ποιο θέμα που τους απασχολεί 
πολύ και είναι κρίσιμο για το 
παιδί.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

 Η κυρία Α.Τ ρωτάει:  
΄΄Είμαι μητέρα ενός παιδιού Α 
Γυμνασίου. Μέχρι τώρα είχα αρ-
κετά στενές επαφές με τη δασκά-
λα του παιδιού μου. Δεν θέλω να 
είμαι αδιάφορη και να μαθαίνω 
εγκαίρως αν κάτι στραβώσει. 
Αυτό δημιουργούσε δυσαρέσκεια 
στο παιδί μου και φέτος μου 
απαγόρευσε να πηγαίνω συχνά 
στο σχολείο γιατί νιώθει άσχημα 
και ντρέπεται. Πόσο συχνά είναι 
ιδανικά να επισκέπτομαι το σχο-
λείο του παιδιού μου και που κυ-
ρίως πρέπει να επικεντρώνομαι 
στη συνομιλία μαζί τους;..’’.

Αγαπητή κυρία, 

 Ασπάζομαι την ανησυ-
χία σας για τη πορεία και την 
εξέλιξη ου παιδιού σας στο σχο-
λείο. Ενδεχομένως η υπερβολι-
κή συχνότητα επισκέψεών σας 
αν είναι χωρίς ιδιαίτερο λόγο να 
δημιουργούν δυσαρέσκεια στο 
παιδί σας γιατί μπορεί να νιώ-
θει ότι δεν το εμπιστεύεστε ή να 
νιώθει ότι θα το κοροϊδέψουν 
οι συμμαθητές του. Σε κάθε πε-
ρίπτωση καλό είναι να παίρνετε 
τη γνώμη του παιδιού σας και 
να συζητάτε πριν την επίσκεψή 
σας στο σχολείο του. Ιδανικά 
χρονικά διαστήματα επίσκεψης 
είναι οι οργανωμένες ενημε-
ρώσεις γονέων που διεξάγει το 
κάθε σχολείο,  ή σε περίπτωση 
που πραγματικά θεωρείται ότι 
έχει υπάρξει κάποιο πρόβλημα 
με το παιδί σας που θα πρέπει 
άμεσα να λυθεί. Η υπερβολική 
ανησυχία ορισμένες φορές από 
μόνη της μπορεί να δημιουργή-
σει προβλήματα.

Ευχές για επιτυχία

‘’…οι καθη-
γητές  σχη-
μ α τ ί ζ ο υ ν 
απόψεις για 
τους μαθητές 
τους, οι οποί-
ες θα ήταν 
πολύ χρή-
σιμο να συ-
ζητηθούν με 
τους γονείς 
των μαθητών 
τους..’’

ΔΙΟΓΕΝΗΣ
Κάποιος επισκέφτηκε με τον γιο του τον σοφό Αρίστιππο και του 
ζήτησε να τον μορφώσει.

Ο Αρίστιππος του ζήτησε 500δρχ για την αμοιβή του.
Ο πατέρας εξεπλάγην για το μεγάλο ποσόν των διδάκτρων και 
του είπε:

‘Με το ποσόν αυτό μπορώ να αγοράσω ένα βόδι!’
‘Αγόρασέ το ‘ του είπε ο Αρίστιππος ‘και τότε θα έχεις δύο βόδια’.
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Συνέντευξη Κ. Μητσοτάκη στην ιστοσελίδα 
της εφημερίδας «Bild»

Η Συνέντευξη του Πρω-
θυπουργού Κυριάκου 
Μητσοτάκη στους δη-
μοσιογράφους Paul 
Ronzheimer και Λιάνα 
Σπυροπούλου που προ-
βλήθηκε στην ιστοσε-
λίδα της εφημερίδας 
«Bild» αναλυτικά παρα-
κάτω:

Paul Ronzheimer: Κύριε 
Πρωθυπουργέ, βρίσκεστε 
σε προεκλογικό αγώνα και 
θυμάμαι ότι το 2016 υπήρ-
χε ένας πολιτικός που στο 
τέλος κέρδισε τις εκλογές 
και ο οποίος έκανε εκστρα-
τεία
για ένα τείχος κατά των 
προσφύγων. Τώρα γίνε-
ται μια συζήτηση για ένα 
τείχος στα σύνορα με την 
Τουρκία. Αντιγράφετε λίγο 
τον Donald Trump;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Πρώτα από’λα, δεν έχω πυ-
κνά ξανθά μαλλιά, επομέ-
νως, πιστεύω ότι η σύγκρι-
ση δεν είναι πολύ εύστοχη. 
Αυτό, όμως, που κάναμε 
από την αρχή, όταν ανέλα-
βα τη
διακυβέρνηση, ήταν να 
επιβάλουμε μια αυστηρή 
αλλά νομίζω δίκαιη μετα-
ναστευτική πολιτική. Να 
σας θυμίσω ότι έξι μήνες 
μετά την ανάληψη των κα-
θηκόντων μας βρεθήκαμε 
ουσιαστικά αντιμέτωποι με 
μια οργανωμένη εισβολή 
παράνομων μεταναστών 
στην Ελλάδα, δηλαδή σε 
ευρωπαϊκό έδαφος.

Δεν θα το αποκαλούσα 
τείχος, ένα προστατευτικό 
εμπόδιο, ένας φράχτης. Εί-
ναι ένα μέρος, όχι η μόνη 
λύση στο μεταναστευτικό 
πρόβλημα, αλλά σίγουρα 
είναι μια συνιστώσα που 
μειώνει
σημαντικά την παράνομη 
μετανάστευση.

Paul Ronzheimer: Θα λέ-
γατε ότι λόγω αυτού του 
τείχους φτάνουν στη Γερ-
μανία λιγότεροι μετανά-
στες;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Χάρη στο τείχος και στη 
συνολική μεταναστευτική 
μας πολιτική λιγότεροι πα-
ράτυποι μετανάστες έρχο-

νται στην Ελλάδα, δηλαδή 
στην Ευρώπη. Αν κοιτάξετε 
τους απόλυτους αριθμούς, 
υπάρχουν αποδείξεις γι’ 
αυτό που λέω. Το 2015, το 
75% παράνομων εισόδων 
μεταναστών στην Ευρώπη 
έγιναν μέσω της Ελλάδας. 
Τώρα είναι λιγότερο από 
10%.

Λιάνα Σπυροπούλου: 
Ωστόσο, το Ευρωπαϊκό Κοι-
νοβούλιο απέρριψε πρό-
σφατα τη χρηματοδότηση 
του τείχους. Ήταν μια πρω-
τοβουλία τεσσάρων πολιτι-
κών δυνάμεων στην ΕΕ. Θα 
πληρώσετε μόνοι σας για 
το τείχος, το φράχτη;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Πιστεύω ότι υπάρχει μια 
γενική σύγχυση σε ευρω-
παϊκό επίπεδο ως προς το 
τι ακριβώς μπορεί να χρη-
ματοδοτηθεί με ευρωπαϊκά 
κονδύλια. Για παράδειγμα, 
αυτή
τη στιγμή, μπορούμε να 
χρηματοδοτήσουμε τε-
χνολογικά εργαλεία που 
πλαισιώνουν το τείχος, δεν 
μπορούμε να χρηματοδο-
τήσουμε το ίδιο το τείχος. 
Ανεξάρτητα από το τι θα 
κάνει ή δεν θα κάνει η Ευ-
ρώπη, έχω πει δημοσίως 
ότι θα χτίσουμε τον δικό 
μας φράχτη, ακόμη και αν 
πρέπει να χρηματοδοτηθεί 
από τον Έλληνα φορολο-
γούμενο.

Λιάνα Σπυροπούλου: 
Είναι δίκαιο η Ελλάδα να 
πληρώσει μόνη της γι’ αυτό;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Ασφαλώς δεν είναι δίκαιο. 
Αυτό ακριβώς υποστηρί-
ζω. Είμαστε ένα κράτος 
που βρίσκεται στην πρώτη 
γραμμή. Δεχόμαστε ση-
μαντικές μεταναστευτικές 
πιέσεις. Προσδοκούμε βο-
ήθεια από την Ευρωπαϊκή 
Ένωση.

Σε τελική ανάλυση, χρεια-
ζόμαστε περισσότερα χρή-
ματα για τη μετανάστευση 
και χρειαζόμαστε περισσό-
τερα χρήματα για τη στή-
ριξη των κρατών πρώτης 
γραμμής. Επομένως, είναι 
πολύ άδικο, από τη μία 
πλευρά, να ζητάμε από την 
Ελλάδα να αναλάβει το δύ-

σκολο έργο της προστασίας 
των εξωτερικών συνόρων 
και στη συνέχεια να κατη-
γορούμε την Ελλάδα όταν 
κάνει τη δουλειά για λογα-
ριασμό άλλων.

Paul Ronzheimer: Η Γερ-
μανία είναι ένα από τα 
κράτη που αντιτίθενται στο 
τείχος. Γιατίπιστεύετε ότι 
συμβαίνει αυτό; Και υπάρ-
χει τρόπος να πείσετε τον 
Olaf Scholz ότι αυτό είναι 
το σωστό;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Πρώτα απ’ όλα, έχω μία 
πολύ καλή σχέση με τον 
Καγκελάριο Scholz. Πι-
στεύω ότι καταλαβαίνουμε 
καλύτερα τις θέσεις και τις 
απόψεις ο ένας του άλλου.
Καταλαβαίνω ότι υπάρχουν 
δευτερογενείς ροές προς 
τη Γερμανία, επειδή μπορεί 
να είναι κατά κάποιο τρόπο 
φυσικό οι εν δυνάμει δικαι-
ούχοι ασύλου να επιδιώ-
ξουν τις πιο
γενναιόδωρες παροχές. 
Από την άλλη πλευρά, νο-
μίζω ότι ο Καγκελάριος 
Scholz κατανοεί επίσης τις 
πιέσεις που δεχόμαστε ως 
κράτος που βρίσκεται στην 
πρώτη γραμμή.

Επαναλαμβάνω όμως: ένα 
εμπόδιο, ένας φράχτης, ένα 
τείχος δεν πρόκειται να λύ-
σει το πρόβλημα από μόνο 
του. Χρειαζόμαστε μια ολο-
κληρωμένη μεταναστευτική 
πολιτική η οποία
θα περιλαμβάνει το πώς 
διαχειριζόμαστε τις δευτε-
ρογενείς ροές, έναν δίκαιο 
επιμερισμό των βαρών 
όσον αφορά εκείνους που 
έχουμε δεχτεί ως πρόσφυ-
γες, τι κάνουμε με τις επι-
στροφές
Αυτό είναι απολύτως κρί-
σιμο. Όσοι δεν δικαιούνται 
καθεστώς πρόσφυγα πρέ-
πει να επιστρέψουν στις 
χώρες καταγωγής τους.

Τι κάνουμε για τη νόμι-
μη μετανάστευση και πώς 
ανοίγουμε νόμιμες οδούς 
μετανάστευσης; Κάποτε, 
στο Ευρωπαϊκό Συμβούλιο, 
χρησιμοποίησα μια φρά-
ση ενός συναδέλφου σας, 
ενός
Αμερικανού δημοσιο-
γράφου, του Thomas 

Friedman, αρθρογράφου 
των «New York Times», 
που είχε πει: αυτό που χρει-
αζόμαστε είναι ένα μεγάλο 
τείχος με μια μεγάλη πόρτα. 
Το μεγάλο
τείχος είναι για να διασφα-
λιστεί η προστασία των συ-
νόρων και η μεγάλη πόρ-
τα είναι μια γενναιόδωρη 
πολιτική για την υποδοχή 
προσφύγων αλλά και τη 
νόμιμη είσοδο οικονομικών
μεταναστών -διότι χρειαζό-
μαστε ανθρώπινο δυναμικό 
για να στηρίξουμε την οικο-
νομική μας ανάπτυξη- στην 
ευρωπαϊκή μας οικογένεια.

Paul Ronzheimer: Αν πρό-
κειται για τείχη και φρά-
χτες, η Γερμανία -όπως θα 
υποστήριζαν κάποιοι λόγω 
της ιστορίας μας με τα τεί-
χη και τα συρματοπλέγματα 
στα άλλοτε γερμανικά
σύνορα- δεν μπορεί να το 
δεχτεί. Καταλαβαίνετε ότι 
οι Γερμανοί έχουν πρόβλη-
μα με την ιδέα της κατα-
σκευής ενός τείχους στην 
Ευρωπαϊκή Ένωση;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Κατανοώ απόλυτα από 
πού πηγάζουν οι θέσεις της 
Γερμανίας. Αλλά αυτό δεν 
είναι ένα τείχος εντός της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης. Είναι 
ένα τείχος στα σύνορα της
Ευρωπαϊκής Ένωσης. Αν 
θέλουμε λοιπόν να έχουμε 
μια ζώνη Σένγκεν με ελεύ-
θερη μετακίνηση ανθρώ-
πων, πρέπει να διασφαλί-
σουμε ότι προστατεύουμε 
τον εσωτερικό μας χώρο.

Paul Ronzheimer: Τότε, 
λοιπόν, ολόκληρη η Ευρω-
παϊκή Ένωση, τουλάχιστον 
στα σύνορα, χρειάζεται ένα 
τείχος.

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Εξαρτάται από το πόσα 
χερσαία σύνορα έχουμε. 
Όταν κοιτάτε τα χερσαία 
σύνορα, δεν είναι και τόσο 
πολλά. Για παράδειγμα, με 
την Τουρκία -η Ουκρανία
αποτελεί ειδική περίπτω-
ση- αν εξετάσουμε τις ροές 
από το νότο ή την ανατολή, 
υπάρχει ένα χερσαίο σύνο-
ρο μεταξύ της ΕΕ -δηλαδή 
της Ελλάδας και της Βουλ-
γαρίας- και της Τουρκίας. 
Αυτά είναι όλα όσον αφορά 

στα χερσαία σύνορα.

Paul Ronzheimer: Πώς θα 
πείσετε, λοιπόν, τον Scholz 
και τον Macron;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Θεωρώ ότι ο Macron έχει 
πειστεί. Αλλά, θα το ξανα-
πώ, εν τέλει έχω την υπο-
χρέωση έναντι των πολι-
τών να προστατεύσω την 
επικράτειά μας και να δια-
σφαλίσω
ότι δεν θα υπάρξει ποτέ 
επιστροφή σε μία κατά-
σταση όπου ο καθένας θα 
μπορούσε να εισέλθει χω-
ρίς ίχνος σεβασμού στους 
κανόνες της χώρας μου. 
Αυτό είναι που λέω. Θα πι-
έσω την Ευρωπαϊκή Ένωση 
για τη μέγιστη δυνατή υπο-
στήριξη. Εάν αυτό δεν είναι 
δυνατό, θα κατασκευάσου-
με τον φράχτη με εθνικούς 
πόρους. Είναι ακριβό, αλλά 
είναι απολύτως εφικτό για 
μια χώρα όπως η Ελλάδα.

Λιάνα Σπυροπούλου: Σε 
αυτόν τον τομέα υπάρχουν 
αρκετές κατηγορίες, όχι 
μόνο από ΜΚΟ αλλά και 
από φωνές εντός της Ευ-
ρώπης σχετικά με επανα-
προωθήσεις από ελληνικές 
αρχές. Τι πραγματικά συμ-
βαίνει;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Δεν κάνουμε επαναπροω-
θήσεις. Ωστόσο, αποτρέ-
πουμε παράνομες εισόδους 
στη θάλασσα. Είμαι πολύ 
σαφής ως προς αυτό και 
πιστεύουμε ακράδαντα ότι 
αυτό
εμπίπτει στο πλαίσιο των 
κανονισμών της ΕΕ. Ταυτό-
χρονα όμως, έχουμε σώσει 
χιλιάδες ανθρώπους στη 
θάλασσα που κινδύνευαν 
να πνιγούν. Θέλω να είμαι 
πολύ σαφής σχετικά με 
αυτό και θέλω επίσης να 
το εξηγήσω στους αναγνώ-
στες σας: όσο λιγότερους 
ανθρώπους έχουμε στη θά-
λασσα, τόσο μικρότερες εί-
ναι οι πιθανότητες να έχου-
με πνιγμούς στη θάλασσα.

Paul Ronzheimer: Αλλά 
υπάρχουν πολλές κατη-
γορίες, από πολλές οργα-
νώσεις, που λένε ότι η ελ-
ληνική Ακτοφυλακή κάνει 
αυτές τις επαναπροωθή-

σεις. Υπάρχουν ακόμη και 
κατηγορίες από
πρόσφυγες ότι τους πήραν 
χρήματα, ότι τους πήραν 
αντικείμενα.

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Έχω δει αυτές τις καταγ-
γελίες. Μπορώ να σας πω 
ότι δεν έχουμε μπορέσει 
να τεκμηριώσουμε κανένα 
περιστατικό όπου να έχει 
πράγματι συμβεί αυτό.

Paul Ronzheimer: Διεξά-
γονται πολλές συζητήσεις 
για τη μετανάστευση στη 
Γερμανία. Έχουμε μιλήσει 
πολύ για το σταμάτημα των 
προσφύγων στα σύνορα 
με έναν φράχτη. Έχουμε 
επίσης τη συζήτηση αν το 
σύστημα κοινωνικών πα-
ροχών στη Γερμανία αυ-
ξάνει τον αριθμό των προ-
σφύγων που έρχονται στη 
Γερμανία. Έχουμε επίσης 
μια συζήτηση που λέει ότι 
μόνο οι άνθρωποι με θετι-
κή απόφαση για άσυλο θα 
πρέπει να εισέρχονται στη 
Γερμανία, πράγμα που θα 
σήμαινε ότι η Ελλάδα θα 
είχε μεγαλύτερο πρόβλημα. 
Ποια είναι η γνώμη σας;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Εάν σε κάποιον χορηγηθεί 
άσυλο στην Ελλάδα, θα 
ήθελα οι άνθρωποι αυτοί 
να παραμείνουν στην Ελ-
λάδα.

Κι αν θέλουν να «χτίσουν» 
τη ζωή τους στην Ελλά-
δα,θα τους καλωσορίσου-
με.  Είμαστε σε θέση να 
προσφέρουμε τις ίδιες πα-
ροχές με τη Γερμανία; Όχι, 
δεν είμαστε τόσο εύπορη 
χώρα όσο η Γερμανία. Και 
δεν μπορώ να προσφέρω 
στους πρόσφυγες στην 
Ελλάδα περισσότερες πα-
ροχές από αυτές που προ-
σφέρω στους Έλληνες πο-
λίτες. Νομίζω ότι αυτό είναι 
απολύτως κατανοητό από 
όλους.

Paul Ronzheimer: Σας 
ευχαριστώ πολύ κ. Πρωθυ-
πουργέ.

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Σας ευχαριστώ πολύ κι εγώ.
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Γιώργος Πιτσιλής 
Η μάχη κατά της φοροδιαφυγής αφορά όλους

Η φορολογική υπευ-
θυνότητα δεν κοστίζει 
περισσότερο, μας συμ-
φέρει όλους περισσό-
τερο – Πλήρης ψηφιο-
ποίηση της εφορίας

Δημιουργήσαμε μια Αρχή 
εξωστρεφή, που δεν φο-
βάται αλλά επιδιώκει να 
συνομιλεί με τους φορείς 
της αγοράς, για να πλη-
ροφορείται και να επιλύει 
τα προβλήματα που αντι-
μετωπίζουν πολίτες και 
επιχειρήσεις, τονίζει ο κ. 
Πιτσιλής. Φωτ. INTIME

Με ειδικά συνεργεία ελέγ-
χου στις επιχειρήσεις που 
ενώ παρουσιάζουν υψηλή 
επισκεψιμότητα δεν εμφα-
νίζουν τα αντίστοιχα έσοδα, 
απαντά η Ανεξάρτητη Αρχή 
Δημοσίων εσόδων στη 
φοροδιαφυγή. Οπως ανα-
φέρει στη συνέντευξη που 
παραχώρησε στην «Κ» ο δι-
οικητής της ΑΑΔΕ Γ. Πιτσι-
λής, «στις επιχειρήσεις αυ-
τές θα γίνονται έλεγχοι από 
εξειδικευμένα συνεργεία 
ελέγχου, τα οποία θα πα-
ρακολουθούν σε πραγμα-
τικό χρόνο τις συναλλαγές 
τους και την εκπλήρωση 
των υποχρεώσεών τους». 
Παράλληλα, ο επικεφαλής 
της φορολογικής διοίκησης 
αποκαλύπτει το νέο «όπλο» 
της ΑΑΔΕ για τις αδήλωτες 
πισίνες. Οπως σημειώνει, 
σχεδιάζεται ένα εργαλείο 
τεχνητής νοημοσύνης, το 
οποίο εντοπίζει τις πισίνες 
στον δορυφορικό χάρτη 
της χώρας, δίνοντας γεω-
γραφικές συντεταγμένες 
που μας επιτρέπουν, μέσω 
διασταυρώσεων με το κτη-
ματολόγιο, να εντοπίζουμε 
τους ιδιοκτήτες των ακινή-
των και να ελέγχουμε εάν 
οι πισίνες έχουν δηλωθεί 
όπως προβλέπει ο νόμος.

Ο κ. Πιτσιλής ανέλαβε τα 
ηνία της ΑΑΔΕ το 2016 
σε μια δύσκολη περίοδο 
για την οικονομία αλλά και 
τους φορολογουμένους. 
Από τότε, όπως αναφέρει, 
έχουν αλλάξει πολλά και 
πρώτα όλα «η σχέση μας με 
τους πολίτες και τις επιχει-
ρήσεις. Βελτιώσαμε τις δι-
αδικασίες αυτοδιόρθωσής 
μας, μέσω της Διεύθυν-

σης Επίλυσης Διαφορών. 
Διευρύναμε την ψηφιο-
ποίηση σε όλο το φάσμα 
των υπηρεσιών μας και 
αναπτύξαμε πολύ μεγάλα 
ψηφιακά έργα, όπως η ηλε-
κτρονική τιμολόγηση και το 
myDATA, ενώ ταυτόχρονα 
επιταχύναμε τις επιστροφές 
φόρου, που το 2016 απο-
τελούσε το βασικό πρόβλη-
μα των εξαγωγικών ιδίως 
επιχειρήσεων».

– Είστε από το 2016 στο 
τιμόνι της ΑΑΔΕ. Τι έχει 
αλλάξει σε αυτό το διά-
στημα;

– Εξορθολογίσαμε τους 
φορολογικούς ελέγχους, 
σύμφωνα με τη δικαστι-
κή νομολογία. Και, χωρίς 
δεύτερη σκέψη, αναλάβα-
με νέους ρόλους κατά την 
περίοδο της πανδημίας, 
αναπτύσσοντας ψηφιακές 
λύσεις για τη χρηματοδό-
τηση των επιχειρήσεων που 
επλήγησαν από τον κορω-
νοϊό. Επειτα, τον ίδιο τον 
οργανισμό, που απέκτησε 
νέο μοντέλο διοίκησης, με 
νέα καθήκοντα και ευθύ-
νες. Η εξέλιξη αυτή μας 
έδωσε τη δυνατότητα να 
δώσουμε ακόμα μεγαλύ-
τερη προσοχή στους αν-
θρώπους μας. Αναπτύξαμε 
καινοτόμο σύστημα δια-
χείρισης του ανθρώπινου 
δυναμικού, το πρώτο στο 
είδος του στο Δημόσιο, με 
βαθμονόμηση των θέσεων 
εργασίας, αξιολόγηση και 
μισθολόγιο δομημένο στη 
βαρύτητα των ευθυνών 
και των προσδοκιών που 
έχουμε για κάθε στέλεχός 
μας, με βάση τη θέση που 
κατέχει. Δημιουργήσαμε τη 
Φορολογική και Τελωνεια-
κή Ακαδημία, για την εισα-
γωγική αλλά και τη διαρκή 
εκπαίδευση των ανθρώπων 
μας. Ταυτόχρονα, ανανεώ-
σαμε πλήρως τον εξοπλι-
σμό πληροφορικής σε όλες 
τις υπηρεσίες μας, με νέους 
σταθερούς και φορητούς 
υπολογιστές και τάμπλετ, 
και υλοποιούμε μια νέα 
στρατηγική στέγασης σε 
σύγχρονα, πιο λειτουργικά 
και περιβαλλοντικά πιο φι-
λικά κτίρια.

Τα παραπάνω μας επέτρε-

ψαν να δημιουργήσουμε 
μια Αρχή εξωστρεφή, που 
δεν φοβάται αλλά επιδι-
ώκει να συνομιλεί με τους 
φορείς της αγοράς, για να 
πληροφορείται και να επι-
λύει τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν πολίτες και 
επιχειρήσεις. Εναν οργανι-
σμό με διεθνή αναγνώρι-
ση, που είναι στην πρώτη 
γραμμή των εξελίξεων σε 
ευρωπαϊκό και διεθνές επί-
πεδο. Εναν οργανισμό που 
καινοτομεί και διαρκώς 
προσπαθεί να βελτιώνεται 
προς όφελος των φορολο-
γούμενων πολιτών.

Επιχειρήσεις, ύποπτες 
για φοροδιαφυγή, θα 
ελέγχονται από ειδι-
κά συνεργεία που θα 
παρακολουθούν σε 
πραγματικό χρόνο τις 
συναλλαγές τους.

– Πώς φαντάζεστε την 
εφορία του μέλλοντος;

– Στο συλλογικό υποσυνεί-
δητο, η λέξη «εφορία» έχει 
συνδεθεί με την εικόνα ενός 
χώρου, στο οποίο κάποιος 
χρειάζεται να πάει από γκι-
σέ σε γκισέ και να περιμένει 
σε μια ουρά για να κάνει τη 
δουλειά του. Αυτό ακριβώς 
αλλάζουμε. Απλοποιούμε 
διαδικασίες και κεντρικο-
ποιούμε την επεξεργασία 
όλων των λειτουργιών και 
υπηρεσιών, για τις οποί-
ες δεν χρειάζεται να μας 
επισκεφθεί ο πολίτης. Θέ-
λουμε να προσφέρουμε τη 
δυνατότητα ψηφιακής και 
άμεσης εξυπηρέτησης για 
όλους. Και ταυτόχρονα, να 
εξυπηρετούμε με φυσική 
παρουσία όσους, για οποιο-
δήποτε λόγο, δεν μπορούν 
να έχουν πρόσβαση σε ψη-
φιακά μέσα, ανεξάρτητα 
από το εάν «ανήκουν» στη 
συγκεκριμένη ΔΟΥ. Αυτό 
πρακτικά σημαίνει αφενός 
κεντρικοποιημένες μονά-
δες για όλες τις υποστηρι-
κτικές (back-office) και τις 
εξειδικευμένες λειτουργίες, 
αφετέρου σημεία εξυπηρέ-
τησης με σύγχρονες ψηφι-
ακές υποδομές, προς χρήση 
του προσωπικού και των 
επισκεπτών, με τυποποιημέ-
νες υπηρεσίες και συμβου-
λευτικό ρόλο στους πολίτες 
και στις επιχειρήσεις, για το 
πώς να εκπληρώνουν τις 
υποχρεώσεις τους.

– Δεν είναι λίγοι αυτοί 
που μιλούν για ψηφιακή 
γραφειοκρατία. Μάλι-
στα αναφέρουν ότι στο 
παρελθόν περιμέναμε 
στην ουρά αλλά «κάνα-
με τη δουλειά μας». Τι 
απαντάτε;

– Να ξεκινήσω με τη σκέ-
ψη ότι στο παρελθόν πολ-
λές φορές συμπολίτες μας 
περίμεναν στην ουρά, αλλά 
δεν έκαναν τη δουλειά τους 
και έπρεπε, για διάφορους 
λόγους, να ξαναπάνε δεύ-
τερη και τρίτη φορά στη 
ΔΟΥ τους. Κι επειδή κανείς 
δεν θέλει να ξαναγυρίσου-
με στις ουρές, νομίζω ότι 
συμφωνούμε όλοι πως η 
ψηφιοποίηση του συνόλου 
των υπηρεσιών μας είναι 

ο μόνος δρόμος για να 
πετύχουμε το ζητούμενο, 
τη γρήγορη και αποτελε-
σματική εξυπηρέτηση των 
πολιτών. Είναι αλήθεια ότι 
σε ορισμένες ΔΟΥ, κυρίως 
της Αττικής, με προβλήματα 
υποστελέχωσης, εμφανί-
ζονται καθυστερήσεις στη 
διεκπεραίωση των αιτη-
μάτων που υποβάλλονται 
ψηφιακά. Δεν χρειαζόμα-
στε λοιπόν απλά ψηφιακή 
μετάβαση, αλλά ψηφιακή 
εμβάθυνση. Εδώ και καρό 
ανασχεδιάζουμε τις διαδι-
κασίες μας με εργαλείο την 
ψηφιοποίηση, επανεξετά-
ζοντας όμως ταυτόχρονα 
τη σκοπιμότητα κάθε βή-
ματος της διαδικασίας και 
απλοποιώντας ή καταρ-
γώντας ό,τι δεν είναι ανα-
γκαίο.

Στην ΑΑΔΕ, μέσα από την 
πλατφόρμα «Τα Αιτήματά 
μου», έχοντας εξυπηρετή-
σει ήδη πάνω από 3,5 εκατ. 
αιτήματα, πλέον γνωρίζου-
με πόσα αιτήματα έχουν 
υποβληθεί για καθεμιά 
από τις 260 διαδικασίες 
μας και σε ποια υπηρεσία 
και ποιον υπάλληλο έχει 
χρεωθεί κάθε ένα από 
αυτά. Τα δεδομένα αυτά 
αποτυπώνουν ακριβώς τις 
ανάγκες των πολιτών και 
μας επιτρέπουν να προτε-
ραιοποιήσουμε την απλο-
ποίηση των πιο συχνών 
και σύνθετων διαδικασιών, 
εισηγούμενοι, όπου απαι-
τείται, και νομοθετικές τρο-
ποποιήσεις, όπως με τον 
πρόσφατο νόμο που απλο-
ποίησε πολλές πτυχές της 
διαδικασίας μεταβίβασης 
ακινήτων. Ταυτόχρονα, για 
να απαντήσουμε στο πρό-
βλημα της υποστελέχωσης, 
ετοιμάζουμε τεχνολογικές 
λύσεις αφενός για την end-
to-end ψηφιακή διεκπεραί-
ωση αιτημάτων, αφετέρου 
για τη δρομολόγηση αιτη-
μάτων από άλλες ΔΟΥ με 
λιγότερο φόρτο εργασίας, 
εκεί όπου αυτό είναι εφι-
κτό. Είμαι αισιόδοξος ότι 
στους επόμενους μήνες θα 
αρχίσει να φαίνεται εικόνα 
βελτίωσης στον τομέα της 
ψηφιακής εξυπηρέτησης 
στις ελάχιστες ΔΟΥ όπου 
παρατηρούνται σήμερα κα-
θυστερήσεις.

– Εχουν λυθεί όλα τα 
προβλήματα με τα ηλε-
κτρονικά βιβλία; Αν ρω-
τήσω λογιστές και επι-
χειρήσεις, θα μου πουν 
ότι όλα είναι εντάξει;

– Το έργο της ηλεκτρονι-
κής τιμολόγησης και των 
ηλεκτρονικών βιβλίων είναι 
το πιο σημαντικό ψηφιακό 
έργο στη σχέση μας με τις 
επιχειρήσεις. Ουσιαστικά, 
αλλάζει τον τρόπο με τον 
οποίο γίνεται αντιληπτή 
και υλοποιείται η λογιστική 
στην πράξη. Και όπως είναι 
αναμενόμενο, ένα έργο αυ-
τού του μεγέθους απαιτεί 
συνεργασία και προσαρμο-
γές από όλα τα εμπλεκόμε-
να μέρη. Θυμίζω ότι το έργο 
έχει δύο βασικούς στόχους: 
Πρώτον, την καταγραφή 
και παρακολούθηση των 
τιμολογούμενων συναλλα-

γών σε πραγματικό χρόνο, 
η οποία, σημειωτέον, δεν 
ωφελεί μόνον τη φορολο-
γική διοίκηση, αλλά και το 
επιχειρείν, καθώς προσδίδει 
συνολική αξιοπιστία στο 
οικοσύστημα των επιχειρη-
ματικών συναλλαγών. Δεύ-
τερον, τη διευκόλυνση των 
επιχειρήσεων στην εκπλή-
ρωση των υποχρεώσεών 
τους, μέσω της κατάργησης 
δηλωτικών υποχρεώσε-
ων, όπως οι συγκεντρωτι-
κές καταστάσεις, που είναι 
παρελθόν, και της προσυ-
μπλήρωσης των δηλώσεων 
ΦΠΑ και εισοδήματος, οι 
οποίες ξεκίνησαν ήδη. Επι-
σημαίνω ότι έχουμε ήδη 1,2 
εκατομμύριο επιχειρήσεις 
που μέχρι σήμερα έχουν 
διαβιβάσει στο myDATA 
σχεδόν 2 δισ. παραστατι-
κά, συνολικής αξίας άνω 
του 1,38 τρισ. ευρώ. Και 
έχουμε διαμορφώσει, από 
κοινού με τους λογιστές και 
τις επιχειρήσεις πληροφο-
ρικής που αναπτύσσουν τα 
προγράμματα που χρησιμο-
ποιούν οι επιχειρήσεις, κοι-
νή εμπειρία, αντίληψη και 
χρονοπρογραμματισμό για 
τα βήματα που απομένει να 
γίνουν φέτος για την πλήρη 
επίτευξη των στόχων του 
έργου.

– Εχετε διαπιστώσει ση-
μαντική μείωση της φο-
ροδιαφυγής τα τελευ-
ταία χρόνια; Θεωρείτε 
ότι το 2023 θα μειωθεί 
το «κενό» ΦΠΑ. Συνέ-
βαλαν τα ηλεκτρονικά 
βιβλία στον περιορισμό 
της φοροδιαφυγής;

– Η μάχη απέναντι στη φο-
ροδιαφυγή είναι μια μάχη 
διαρκής, απέναντι σε έναν 
αντίπαλο που διαρκώς αλ-
λάζει κι εξελίσσει τα εργα-
λεία και τις μεθόδους που 
χρησιμοποιεί. Αντιμετω-
πίζουμε τη φοροδιαφυγή 
αναπτύσσοντας διαρκώς 
καινοτόμα εργαλεία, τα 
οποία έχουν αυξήσει τις 
ελεγκτικές μας δυνατότη-
τες τα τελευταία χρόνια, 
ενώ έχει βοηθήσει πολύ και 
η επέκταση των ηλεκτρονι-
κών πληρωμών.

Τα στατιστικά στοιχεία που 
βλέπουμε μας επιτρέπουν 
την αισιοδοξία ότι μπο-
ρούμε να αντιμετωπίσουμε 
καλύτερα τα φαινόμενα 
παραβατικότητας και φο-
ροδιαφυγής. Ειδικότερα, 
σύμφωνα με τα στοιχεία 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, 
στην Ελλάδα καταγράφε-
ται μείωση του κενού ΦΠΑ 
κατά 50% το 2021 σε σχέ-
ση με το 2017. Ταυτόχρονα, 
το 2022 είναι μια χρονιά με 
πολύ σημαντικά στοιχεία 
αύξησης των εσόδων από 
τη φορολογική συμμόρφω-
ση. Εκτιμούμε ότι τουλάχι-
στον μισό δισεκατομμύριο 
ευρώ εισέρρευσε πέρυσι 
στα δημόσια έσοδα από 
δράσεις και έργα, όπως η 
ψηφιακή παρακολούθηση 
των συναλλαγών, ενώ κα-
ταγράφηκε και το διαχρο-
νικά υψηλότερο ποσοστό 
εμπρόθεσμων πληρωμών 
φόρων.

Επισημαίνω όμως ότι η 
μάχη κατά της φοροδια-
φυγής δεν αφορά μόνο 
τη φορολογική διοίκηση. 
Αφορά τα σχολεία και τα 
νοσοκομεία μας, τις υποδο-
μές μας, την άμυνα και την 
ασφάλειά μας. Μας αφορά 
όλους. Και όλοι μπορού-
με στις καθημερινές μας 
συναλλαγές να αντιμετω-
πίσουμε τη φοροδιαφυγή, 
ζητώντας από αυτούς με 
τους οποίους συναλλασσό-
μαστε να είναι φορολογικά 
υπεύθυνοι. Η φορολογική 
υπευθυνότητα δεν κοστίζει 
περισσότερο, μας συμφέρει 
όλους περισσότερο.

– Τι περιμένουμε το 2023 
από την ΑΑΔΕ σε επίπε-
δο ελέγχων;

Δουλεύουμε εντατικά στην 
ψηφιοποίηση συναλλαγών· 
να μη χρειάζονται δηλαδή 
επαφή και διαχείριση από 
υπάλληλό μας.

– Μέσα στο 2022 προχω-
ρήσαμε σε μια πολύ σημα-
ντική οργανωτική αλλαγή. 
Δημιουργήσαμε έξι ελε-
γκτικά κέντρα στην Αττική 
και στη Θεσσαλονίκη, τα 
οποία είναι αρμόδια για τον 
έλεγχο του 50% σχεδόν 
των φορολογουμένων της 
χώρας. Είναι λοιπόν προτε-
ραιότητά μας φέτος τα ελε-
γκτικά κέντρα να λειτουρ-
γήσουν αποτελεσματικά, 
με ταχύτητα, διαφάνεια και 
δικαιοσύνη.

Ταυτόχρονα, στόχος μας 
είναι, κάνοντας χρήση 
των ψηφιακών εργαλείων 
που έχουμε αναπτύξει, να 
εντοπίζουμε επιχειρήσεις 
σε περιοχές που ενώ πα-
ρουσιάζουν υψηλή επισκε-
ψιμότητα, δεν εμφανίζουν 
τα αντίστοιχα έσοδα. Στις 
επιχειρήσεις αυτές θα γί-
νονται έλεγχοι πεδίου από 
εξειδικευμένα συνεργεία 
ελέγχου, τα οποία θα πα-
ρακολουθούν σε πραγμα-
τικό χρόνο τις συναλλαγές 
τους και την εκπλήρωση 
των υποχρεώσεών τους.

Αντίστοιχες αναλύσεις 
κινδύνου και στοχεύσεις 
γίνονται και για τους τε-
λωνειακούς και τους χημι-
κούς ελέγχους. Γενικότε-
ρα, επιδίωξή μας είναι να 
εντείνουμε την αξιοποίηση 
πληροφοριών από τις δι-
κές μας πηγές, όπως το 
myDATA, και τρίτες πηγές, 
όπως το τραπεζικό σύστη-
μα, την ανταλλαγή πλη-
ροφοριών με άλλα κράτη, 
τις ψηφιακές πλατφόρμες 
βραχυχρόνιων μισθώσεων 
και παραγγελιών, αλλά και 
τα μέσα κοινωνικής δικτύ-
ωσης.

Δουλεύουμε εντατικά 
στην ψηφιοποίηση συ-
ναλλαγών· να μη χρει-
άζονται δηλαδή επα-
φή και διαχείριση από 
υπάλληλό μας.

Προκόπης Χατζηνικολάου
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Γέμισε από πιστούς η 
Πλατεία Ελευθερίας 
στην Καβάλα για την 
Ανάσταση του Κυρίου.

Δείτε χαρακτηριστική φω-
τογραφία από το drone του 
ENA Channel :

Από την ομάδα του ENA 
Media Group σας ευχόμα-
στε ολόψυχα Χριστός Ανέ-
στη και Χρόνια Πολλα!

Καβάλα | Γέμισε η πλατεία Ελευθερίας για την Ανάσταση του Κυρίου

«Ανέτειλε σήμερα η εὐφρό-
συνη εορτή του Πάσχα. Του 
Πάσχα  που ανήκει στον 
Κύριο. του Πάσχα που εί-
ναι άξιο απείρου σεβασμού. 
Έχομε Πάσχα, ας εναγκαλι-
σθώμεν (λοιπόν) ο ένας τον 
ἀλλον, γεμάτοι από χαρά. ω 
Πάσχα που μάς ελύτρωσες 
από την λύπη, διότι σήμε-
ρα ο Χριστός, που εξήλθε 
ακτινοβολώντας με άκτιστο 
φως από τον τάφο, σαν να 
εξερχόταν από νυμφικό θά-
λαμο, εγέμισε από χαρά τις 
(μυροφόρες) γυναίκες, λέ-
γοντας (σε αυτές) να αναγ-
γείλετε στους αποστόλους 
την Ανάστασή μου».

Αγαπητοί πατέρες και 
αδελφοί, εφθάσαμε ήδη, 
στο τρισμέγιστο και μονα-
δικό θαύμα, της θείας, της 
λαμπροφόρου, της χαρ-
μοσύνου, της αγιασμένης 
Αναστάσεως του Κυρίου 
ημών Ιησού Χριστού από 
τους νεκρούς. Γινόμεθα 
και πάλι αυτήκοοι μάρτυ-
ρες της ελλάμψεως και της 
θείας και ουρανίου παρου-
σίας της αγίας Τριάδος, 
μέσα στη λειτουργική ζωή 
της αγίας μας Εκκλησίας, 
η οποία είναι το σώμα του 
Χριστού. Γράφει ο απόστο-
λος των εθνών άγιος Παύ-
λος : «Ο Θεός πατέρας μάς 
ελύτρωσε από την σκοτεινή 
εξουσία του σατανά και μάς 
επολιτογράφησε στη βασι-
λεία του αγαπητου Υιού 

του, ο οποίος μάς έδωσε 
την απολύτρωση, μάς συγ-
χώρησε τις αμαρτίες. Αυτός 
είναι εικόνα του αοράτου 
Θεού, πριν από κάθε πλά-
σμα γεννημένος. Επειδή 
τα πάντα δι΄ αυτού ήλθαν 
στην ύπαρξη, όσα στον ου-
ρανό και όσα στη γή, τα 
ορατά και τα αόρατα, θρό-
νοι και κυριότητες, αρχές 
και εξουσίες. Ό,τι υπάρχει 
είναι πλασμένο δι΄ αυτού 
και αυτόν έχει σκοπό του. 
Υπάρχει αυτός πριν από 
καθετί, και αυτός τα πάντα 
συγκρατεί, για να μπορούν 
να υπάρχουν. Αυτός η κε-
φαλή του σώματος, που εί-
ναι η εκκλησία. Αυτός αρχή 
της νέας ανθρωπότητος 
από τους νεκρούς ο πρωτα-
ναστημένος, ώστε να γίνη 
σε όλα εκείνος πρώτος.\

Επειδή μέσα σε εκείνον η 
θεότητα έστερξε ολάκερη 
να καοτικήση, και ὀλα όσα 
στη γή, και όσα στον ουρα-
νό μαζύ της να συμφιλιώση 
δι΄ αυτού, που την ειρήνη 
έφερε με του σταυρού του 
το αίμα» (Κολ. 1, 13- 20). 
Σε αυτόν τον λειτουργικό 
χρόνο, λοιπόν, και μέσα στο 
μυστήριο της θείας Ευχα-
ριστίας, και μπροστά στο 
θυσιαστήριο του Χριστού 
μας, που είναι ο ζωοδόχος 
Τάφος του, απ΄ όπου και 
ανέτειλε το άκτιστο φως 
της θείας Αναστάεώς του, 
χαρμονικά ψάλλομε με 

όλη την δύναμη της ψυχής 
μας : «Ελάτε, τρέξτε, πάρ-
τε το φως, από το ανέσπε-
ρο φώς, και δοξάστε τον 
Χριστό, που ανεστήθη από 
τους νεκρούς».

Ο άγιος Γρηγόριος ο Θεο-
λόγος, γράφει : «Έχομε δη-
μιουργηθεί για να ευεργε-
τηθώμε. Έχομε ευεργετηθεί 
επειδή έχομε δημιουργηθεί. 
Μάς παρεδόθη ο παράδει-
σος για να ευτυχήσωμε. 
Ελάβαμε την εντολή για να 
δοξασθώμε αφού την φυ-
λάξωμε, όχι επειδή τυχόν 
αγνοούσε ο Θεός εκείνο 
το οποίο θα εγίνετο, αλλά 
επειδή ήθελε να μας πα-
ραχωρήση το αυτεξύσιο. 
Ἐχομε εγαπατηθεί, επειδή 
μάς εφθόνησαν. Ἐχομε πέ-
σει, επειδή ἐχομε παραβεί 
την εντολή… αλλά, ω Πά-
σχα, το μέγα και ιερό, το 
οποίο καθαρίζεις όλον τον 
κόσμο! Διότι θα σού ομιλή-
σω σαν να ήσουν ἐμψυχο. 
Ω Λόγε του Θεού και φως 
και ζωή και σοφία και δύ-
ναμη! Διότι χαίρομαι με όλα 
σου τα ονόμαα. Ω γέννημα 
και κίνηση και σφραγίδα 
του μεγάλου Νού! Ω Λόγε, 
ο οποίος κατανοείσαι και, 
άνθρωπε, ο οποίος φαί-
νεσαι, και ο οποίος φέρεις 
τα πάντα συγκεκριμένα 
στον λόγο της δυνάμεώς 
σου! Τώρα μεν ας δεχθής 
τον λόγο αυτό όχι ως τον 
πρώτο και καλύτερο καρ-
πό της καρποφορίας μας, 
αλλά ως συμπλήρωμά της 
ίσως, ευχαριστήριο αλλά 
και συγχρόνως παρακλητι-
κό, για να μη υποφέρωμε 
για τις εντολές σου τίποτε 
περισσότερο εκτός από τα 
αναγκαία και τους ιερούς 
κόπους και πόνους, με τους 
οποίους έχομε ζήσει μέχρι 
σήμερα. Και ας σταματήσης 
την τυραννία του σώματος 
εναντίον μας. βλέπεις πόσο 
μεγάλη είναι, Κύριε, και 
πόσο μάς γονατίζει, και ας 
σταματήσης την κρίση σου, 
εάν πρόκειται να καθαρι-
σθώμε από αυτό. Εάν δε, 
φθάσωμε επαξίως στο πο-
θούμενο τέρμα και γίνωμε 
δίκαιοι στις ουράνιες σκη-
νές, θα σού προσφέρωμε 
με προθυμία θυσίες δεκτές 
στο άγιό σου θυσιαστήριο, 
ω Πάτερ και Λόγε και Άγιο 
Πνεμύμα, επειδή σε σένα 
οφείλεται κάθε δόξα, τιμή 
και εξουσία στους αιώνες 
των αιώνων».

Γι΄ αυτήν την συνάντησή 
μας, με το Πάσχα μας, με 
την Ανάστασή μας, με τον 
Χριστό μας, γράφει ο άγιος 
Κλήμης, επίσκοπος Ρώμης 
: «Ας καταλάβωμε, αγα-
πητοί, ὀτι ο Δεσπότης δεί-
χνει σε εμάς την Ανάσταση 
που πρόκειται να γίνη, της 
οποίας την αρχή έκαμε 
ανασταίνοντας τον Κύριο 
Ιησού Χριστό από τους νε-
κρούς. Ας δούμε, αγαπητοί, 
ην ανάσταση που γίνεται 
κατά καιρούς. Η ημέρα και 
η νύκτα μάς φανερώνουν 
την ανάσταση. Κοιμάται η 
νύκτα, ανασταίνεται η ημέ-
ρα, φεύγει η ημέρα, ἐρχεται 
η νύκτα. Ας πάρωμε τους 
καρπούς. ο σπόρος πώς και 
με ποιο τρόπο γίνεται; Βγαί-
νει ο σποριάς και ρίχνει στη 
γη τον καθένα από τους 
σπόρους. αυτοί , πέφτοντας 
στη γη ξηροί και γυμνοί 
διαλύονται, και ύστερα 
από την διάλυση η μεγα-
λειότητα της προνοίας του 
Δεσπότου τούς ανασταίνει, 
και από τον ένα αυξάνεται 
και παράγει καρπό».

Ο άγιος Γρηγόριος, ο επί-
σκοπος Νύσσης και αδελ-
φός του αγίου Βασιλείου 
του Μεγάλου, τονίζει ιδι-
αιτέρως το γεγονός τούτο 
της εκ νεκρών Αναστάσεως 
του Σωτήρος Χριστού : «Ο 
Χριστός, λοιπόν, ο Θεός, 
αναστήθηκε σήμερα, ο απα-
θής, ο αθάντος, αυτός που 
δεν εξαναγκάσθηκε για το 
πάθος, ούτε υποχρεώθηκε 
από κάποιον να κατεβή από 
τους ουρανούς, ούτε βρή-
κε την Ανάσταση σαν μία-
προσδόκητη και ανέλπιστη 
ευεργεσία, αλλά εγνώριζε 
όλη την εξέλιξη των πραγ-
μάτων έως το τέλος και 
έτσι έκαμε την αρχή.

Έχοντας με τα θεϊκά του 
μάτια την γνώση όλων 
αυτὠν που ήταν να γίνουν 
και βλέποντας, πριν κατεβή 
από τους ουρανούς, και των 
εθνών την ταραχή και του 
Ισραήλ την σκληρότητα, και 
τον Πιλάτο να κάθεται στον 
θρόνο του, και τον Καϊάφα 
να σχίζη τα ιμάτιά του, τον 
ξεσηκωμένο λαό να ανάβη, 
τον Ιούδα να προδίδη και 
τον Πέτρο να τον υπερα-
σπίζεται, και τον εαυτό του 
σε λίγο να μεταμορφώνεται 
με την ανάσταση στην δόξα 
της αφθαρσίας, και έχοντας 

προδιαγεγραμμένο στη 
γνώση του όλο το μέλλον, 
δεν ανέβαλε να κάμη τις 
χάρες του στον άνθρωπο, 
ούτε απεμάκρυνε την οι-
κονομία, αλλά, όπως αυτοί 
που βλέπουν τον άρρωστο 
να σέρνεται στις χαράδρες, 
αν και γνωρίζουν ότι εί-
ναι πιθανό και μέσα στο 
βούρκο του χειμάρρου να 
κυλίσουν και χτυπήματα 
να δεχθούν από τις πέτρες 
που συγκυλιούνται από το 
νερο, ὀμως δεν διστάζουν 
να μπουν στην χαράδρα 
από συμπάθεια προς εκεί-
νον που κινδυνεύει, έτσι και 
ο φιλάνθρωπος σωτήρας 
μας δέχθηκε εθελοντικά 
τις ύβρεις και τις προσβο-
λές, για να σώση αυτόν 
που απατημένος εβάδιζε 
στην απώλεια …. Ιδού, έχεις 
μπροστά σου το ευλογη-
μένο Σάββατο της πρώτης 
γεννήσεως του κόσμου. να 
κατανοήσης από εκείνο το 
Σάββατο αυτό το Σάββατο, 
την ημέρα της καταπαύσε-
ως, που ο Θεός την εύλό-
γησε περισσότερον από τις 
άλλες ημέρες. Επειδή την 
ημέρα αυτή αναπαύθηκε 
αληθινά από όλα τα έργα 
του ο μονογενής Θεός με 
τη οικονομία του θανάτου 
του, κατά την οποία ανα-
παύθηκε με την σάρκα του. 
Και αφού πάλι με την Ανά-
σταση επανήλθε σε αυτό 
που ήταν, ανέστησε μαζύ 
του όλους τους νεκρούς, 
έγινε ζωή και ανάσταση και 
ανατολή και αυγή και ημέ-
ρα για όσους ζούσαν στο 
σκοτάδι και στη σκιά του 
θανάτου».

Για όλα αυτά τα υπερκό-
σμια νοήματα, νοούμενα, 
λεγόμενα και πρατόμενα 
χάριν της Αναστάσεως του 
Χριστού μας, η αγία μας Εκ-
κλησία ψάλλει μεγαλοπρε-
πώς κάθε Μέγα Σάββατο, 
το πρωΐ στην
Εσπερινή Θεία Λειτουργία 
του Μεγάλου Βασιλείου : 
«Ο Μωϋσής, ο μέγας προ-
φήτης, από της εποχής 
εκείνης διετύπωνε, κατά 
τρόπο συγκεκαλυμμένο, 
την σημασία της σημερινής 
ημέρας, ὀταν έλεγε : και ευ-
λόγησε ο Θεός την εβδόμη 
ημέρα΄. Διότι η σημερινή 
ημέρα εἶναι το ευλογημένο 
Σάββατο. Αυτή είναι η ημέ-
ρα της αναπαύσεως, κατά 
την οποία ο Μονογενής 
Υιός του Θεού αναπαύθηκε 

από όλα τα έργα του. Ανα-
παύθηκε σωματικώς, αφού 
απέθανε, σύμφωνα με το 
θεί σχέδιο για την σωτη-
ρία μας. και επανερχόμενος 
πάλι, με την Ανάστασή του, 
στην δόξα, στην οποία βρι-
σκόταν πριν, προσέφερε σε 
εμάς την αιωνία ζωή, σαν 
μόνος αγαθός και φιλάν-
θρωπος που είναι».

Ευλαβέστατοι πατέρες, ευ-
λογημένοι χριστιανοί και 
χριστιανές, Σήμερα, βράδυ 
του Μεγάλου Σαββάτου και 
σε λίγο, μετά από τα μεσά-
νυχτα, μετά το «ΧΡΙΣΤΟΣ 
ΑΝΕΣΤΗ» η αγία Κυριακή 
του Πάσχα, 16 η του μηνός 
Απριλίου του έτους 2023, 
μάς αγκαλιάζει και πάλι ο 
αναστημένος Κύριος ημών 
Ιησούς Χριστός, μάς μετα-
φέρει από την γη στον ου-
ρανό, μάς ενισχύει για το 
υπόλοιπο της επί γης ζωής 
μας, μάς ενώνει και μάς 
μεταμροφώνει σε αναστη-
μένα παιδιά του, σε φίλους
του, σε αδλεφούς του, μάς 
καθιστά συγκληρονόμους 
της βασιλείας του, μάς προ-
σφέρει το άγιο Σώμα και το 
Αίμα του, μας αρπάζει από 
τα τάρταρα της αμαρτίας, 
της ασθενείας και του θα-
νάτου και μάς κάμη χαρι-
σματικά συγκοινωνούς του 
ακτίστου φωτός της εκ νε-
κρών Αναστάσεώς του. Σε 
αυτό, λοιπόν, το παγκόσμιο 
και μέσα στους αιώνες μο-
ναδικό κάλεσμά του, δεν 
πρέπει να αδιαφορήσωμε 
και να φερθούμε προδοτι-
κά και με ασχημία, ύπουλα 
και συκοφαντικά, ψεύτικα 
και αμαρτωλά, αλλά μαζύ 
με τον Χριστό μας να αντι-
σταθούμε στους πειρα-
σμούς και στην αμαρτία, να 
διατηρήσωμε την ψυχική 
μας ευστάθεια και γαλήνη, 
να γίνωμε αναστημένοι άν-
θρωποι, φίλοι και αγαπημέ-
νοι μεταξύ μας, για όλα τα 
καλά, τα άφθαρτα, τα ανα-
στημένα.

Ο Χριστός και το φώς της 
αιωνίου Αναστάσεώς του 
είναι μαζύ μας.

Ευχέτης προς τον δι΄ ημάς 
Αναστάντα εκ των νεκρών 
Κύριον,

Ο ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΤΗΣ

Ο ΦΙΛΙΠΠΩΝ, ΝΕΑΠΟΛΕ-
ΩΣ & ΘΑΣΟΥ ΣΤΕΦΑΝΟΣ

Το Μήνυμα της Ανάστασης του Κυρίου από τον Μητροπολίτη Φιλίππων Νεαπόλεως και Θάσου Στέφανο
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΦΥΤΩΡΙΑ ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ

ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣΞΗΡΟΙ ΚΑΡΠΟΙ

ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ
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ΓΕΩΠΟΝΟΙΕΡΓΑ ΤΕΧΝΗΣ  FOOD SHOP

ΓΥΝ.  ΑΞΕΣΟΥΑΡ - ΡΟΥΧΑΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ
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ΜΕΣΙΤΙΚΑ

Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel 
παρουσιάζοντας την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης 
μας γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν 
γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας 
απλές, αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

Χοιρινή μπριζόλα με πληγούρι και σάλτσα τομάτας

Συνταγή για

Χοιρινή μπριζόλα με πληγούρι και σάλτσα τομάτας
 

Διάρκεια συνταγής: 30’
Βαθμός δυσκολίας: Εύκολη

Υλικά 
• 4 μπριζόλες χοιρινές
• 500 γρ. πληγούρι
• 3 κρεμμύδια
• 2 σκ. σκόρδο
• 1 κόκκινη πιπεριά
• 1 πράσινη πιπεριά
• 1 κολοκυθάκι
• 1 καρότο
• 5 τομάτες
• 1 κλωναράκι σέλινο (μόνο τα φύλλα)
• 1/4 ματσάκι μαϊντανό
• 2 κλωναράκια παντζάρι (χωρίς τα φύλλα)
• Αλάτι - πιπέρι - κύμινο - μπαχάρι - κόκκινη πάπρικα - κουρκουμά
• Ελαιόλαδο
• Νερό

Εκτέλεση
Ζεσταίνουμε τις μπριζόλες σε δυνατή φωτιά χωρίς να προσθέσουμε λάδι 
και ροδίζουμε και από τις δύο πλευρές για 4 λεπτά.

Ρίχνουμε όλα τα λαχανικά, ανακατεύουμε για 1 λεπτό και προσθέτουμε 
το ελαιόλαδο και το σκόρδο. Χαμηλώνουμε τη φωτιά αρκετά και 
σιγομαγειρεύουμε για 5 λεπτά, μέχρι να μαλακώσουν κάπως οι πιπεριές, 
ανακατεύοντας τακτικά. 

Προσθέτουμε τον μαϊντανό, τον σέληνο, αλάτι - πιπέρι - κύμινο - μπαχάρι 
- κόκκινη πάπρικα - κουρκουμά και τις τομάτες.

Ανακατεύουμε και μαγειρεύουμε για άλλα 10 - 15 λεπτά ή μέχρι να 
δέσει η σάλτσα. Αν, προτού ολοκληρωθεί το μαγείρεμα, σωθούν τα υγρά, 
προσθέτουμε λίγο ζεστό νερό. 

Σερβίρουμε το κρέας με τη σάλτσα στα πιάτα και συνοδεύουμε με το 
πληγούρι.

με τον Χρήστο Δελή



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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Η ΔΙΑΦΗΜΙΣΗ ΣΤΑ ΜΕΣΑ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΔΙΚΤΥΩΣΗΣ

Η διαφήμιση στα μέσα 
κοινωνικής δικτύω-
σης, είναι ένας όρος 

που χρησιμοποιείται για 
να περιγράψει τις μορφές 
τις on-line διαφήμισης που 
εστιάζουν στις υπηρεσί-
ες κοινωνικές δικτύωσης. 
Ένα από τα σημαντικότερα 
οφέλη αυτού του τύπου 
διαφήμισης είναι ότι οι 
διαφημιστές μπορούν να 
εκμεταλλευτούν τις δημο-
γραφικές πληροφορίες των 
χρηστών και να στοχεύ-
σουν στις διαφημίσεις τους 
κατάλληλα.

Η διαφήμιση σε αυτά τα 
μέσα συνδυάζει τις επιλο-
γές στοχοθέτησης (όπως 
τη γεωγραφική, της συ-
μπεριφοράς, την κοινωνι-
κό-ψυχογραφική, κ.λπ.), για 
να καταστήσει δυνατή μια 
αναγνώριση της ομάδας 
που στοχεύει μια διαφή-
μιση. Η στοχοθέτηση στα 
μέσα κοινωνικής δικτύ-
ωσης, είναι η διαδικασία 
όπου οι διαφημίσεις διανέ-
μονται στους χρήστες σύμ-
φωνα με τις πληροφορίες 
που συγκεντρώνονται από 
το προφίλ της ομάδας-στό-
χου.

Η διαφήμιση στα κοινωνικά 
δίκτυα δεν είναι απαραιτή-
τως η ίδια με την διαφήμι-
ση στα μέσα  κοινωνικής 

δικτύωσης. Η στοχο-
θέτηση στα κοινωνικά μέσα 
είναι μια μέθοδος βελτι-
στοποίησης της διαφήμι-
σης στα κοινωνικά μέσα 
δικτύωσης με τη χρήση των 
στοιχείων του χρήστη, για 
να προβληθούν οι «κατάλ-
ληλες» διαφημίσεις άμεσα 
σε μεμονωμένους χρήστες. 
Η στοχοθέτηση των μέσων 
αυτών, αναφέρεται στη δι-
αδικασία οπού οι χρήστες 
των μέσων αντιστοιχούνται 
σε συγκεκριμένες ομάδες-
στόχους που έχουν διευ-
κρινιστεί από τον εκάστοτε 
διαφημιστή.

Πλέον με ένα Share στο 
Facebook, ή ένα Retweet 
στο Twitter ακόμα και 
με μια κοινοποίηση ενός 
τραγουδιού μέσα από το 
YouTube γίνεται το γνωστό 
σε όλους τους διαφημιστές 
“word-of-mouth” δηλα-
δή “από στόμα, σε στόμα” 
όπου προϊόντα, υπηρεσίες, 
επιχειρήσεις και δουλειές 
γίνονται ακόμα ποιο γνω-
στές χωρίς να χρειάζονται 
πολλά πράγματα, μόνο μια 
πρωτότυπη και παράλληλα 
εντυπωσιακή ιδέα διαφη-
μιστικού, όλα τα υπόλοιπα 
γίνονται από τον κατανα-
λωτή, που είναι αυτός που 
ουσιαστικά προωθεί αυτές 
τις ιδέες και σε άλλους. 
Τα εικονικά πανό, τα γνω-

στά banners δηλαδή που 
τοποθετούνται κυρίως σε 
facebook και twitter δεν 
καταφέρνουν να κεντρί-
σουν το ενδιαφέρον του 
κοινού που δεν μπαίνει 
στην διαδικασία να πατήσει 
το κλικ στην διαφήμιση, γι’ 
αυτό και με τον καιρό οι δι-
αφημιστές βρίσκουν τεχνά-
σματα για να καταφέρουν 
αυτό που θέλουν και είτε 
κάνουν διαγωνισμούς με 
κάποιο δώρο είτε τοποθε-
τούν την εκάστοτε διαφή-
μιση σε κάποιο παιχνίδι ή 
κουίζ και έτσι προσελκύουν 
τον κόσμο.

Οφέλη της χρήσης των 
μέσων κοινωνικής δι-
κτύωσης

Τα κοινωνικά δίκτυα είναι 
ένα πολύ χρήσιμο εργαλείο 
όταν υπάρχει γνώση του 
αντικειμένου και σωστός 
χειρισμός. Μέσα από αυτά 
καθημερινά με την ελευ-
θερία λόγου που επικρατεί 
υπάρχει πληθώρα πληρο-
φοριών που πρέπει να χει-
ριστεί ένας χρήστης. Αυτό 
ίσως θα έπρεπε να θεω-
ρηθεί αρνητικό στοιχείο, 
αλλά αντιθέτως με αυτό 
τον τρόπο τα κοινωνικά 
δίκτυα εξασκούν την κριτι-
κή μας ικανότητα και μας 
ενεργοποιούν να ψάχνουμε 
στοιχεία και να επιβεβαι-
ώνουμε πηγές. Επίσης με 
την ελευθερία που υπάρ-
χει σε αυτά καθώς και την 
προσέλκυση πολλών δια-
φορετικών ανθρώπων μας 
κάνουν να γνωρίζουμε το 
διαφορετικό και ακόμη και 
να μην το δεχόμαστε μας 
δίνουν την δυνατότητα να 
συμβιώνουμε μαζί του, να 
συνυπάρχουμε. 

Μέσω των κοινωνικών 
δικτύων συγκεντρώνεται 
πλήθος ατόμων από όλο 
τον κόσμο σε έναν ιστότο-

πο. Δίνει την δυνατότητα 
δημιουργίας δεσμών ανά-
μεσα σε άτομα με μεγάλη 
γεωγραφική απόσταση 
μεταξύ τους,  εφόσον το 
Διαδίκτυο καταργεί τις 
αποστάσεις. Αυτή η δυνα-
τότητα δεν υπάρχει χωρίς 
την δημιουργία των κοινω-
νικών δικτύων ή απλά στο 
άμεσο περιβάλλον του ατό-
μου. Η δυνατότητα δημι-
ουργίας μεγάλης ποικιλίας 
κοινωνικών δεσμών γίνεται 
μόνο με την βοήθεια του 
διαδικτύου καθώς χρησι-
μοποιείται από άτομα από 
διαφορετικές χώρες, κοι-
νωνίες, πολιτισμούς και με 
διαφορετικές συνήθειες και 
χαρακτηριστικά. Έτσι υπάρ-
χει η δυνατότητα επιλογής 
ανάμεσα σε μεγάλο πλήθος 
κοινωνικών ομάδων και 
η αναζήτηση της ομάδας 
που εκφράζει και ωφελεί 
το άτομο με τον καλύτερο 
δυνατό τρόπο. Η δυνατό-
τητα επαφής με πολλούς 
διαφορετικούς πολιτισμούς 
και επομένως η δυνατότη-
τα διεύρυνσης των γνώσε-
ων και των πνευματικών 
οριζόντων του ατόμου με 
σκοπό την επικοινωνία, την 
ανταλλαγή γνώσεων, κουλ-
τούρας και αντιλήψεων. 

Ακόμη η χρήση των εργα-
λείων κοινωνικής δικτύω-
σης μπορεί να συνδέει τις 
επιχειρήσεις με τον υπό-
λοιπο κόσμο με δεκάδες 
διαφορετικούς τρόπους. Τα 
εν λόγω εργαλεία φέρνουν 
την τεχνολογία σε επαφή 
με τις επιχειρήσεις, συν-
δέουν τους ανθρώπους με 
τις πληροφορίες και βελτι-
ώνουν την επικοινωνία με 
τους πελάτες. 

 Όσον αφορά στην επιχει-
ρηματική στρατηγική, τα 
social media χρησιμοποι-
ούνται ως μέσα δημιουρ-
γίας εταιρικής εικόνας, 

ενημέρωσης, επικοινωνίας 
και ανάπτυξης σχέσεων 
με τους πελάτες και έχουν 
απίστευτη δύναμη. Οι εται-
ρείες που χρησιμοποιούν 
σωστά τα social networks  
μπορούν να «χτίσουν» την 
εικόνα τους, να αναπτύξουν 
τις δημόσιες σχέσεις τους 
καθώς και να δημιουργή-
σουν και ή να επηρεάσουν 
θετικά τις συζητήσεις που 
γίνονται γύρω από την 
επωνυμία τους «εκτοξεύο-
ντας» την αναγνωσιμότητα 
και αξιοπιστία τους. 

Οι εφαρμογές κοινωνικής 
δικτύωσης δίνουν τη δυ-
νατότητα σε μια επιχείρηση 
να προσφέρει συνεχώς κί-
νητρα στους καταναλωτές, 
γεγονός που αυξάνει την 
πιστότητα στα προϊόντα και 
υπηρεσίες της. Επίσης, τα 
δίκτυα κοινωνικής δικτύω-
σης κάνουν εφικτή την πα-
ρουσίαση της επιχείρησης 
24 ώρες του εικοσιτετρά-
ωρου όλο τον χρόνο  και 
μειώνουν το λειτουργικό 
κόστος.

Μειονέκτημα της  χρή-
σης των μέσων κοινωνι-
κής δικτύωσης

Τα κοινωνικά δίκτυα είναι 
πολύ χρήσιμα εργαλεία 
αλλά με πολλούς κινδύ-
νους. Αυτό οφείλεται στο 
μέγεθος τους, στους ρυθ-
μούς αύξησής τους καθώς 
και στην ελευθερία λόγου 
που επικρατεί σε αυτά. 
Δίνεται η δυνατότητα να 
δημοσιεύονται απόψεις, 
πληροφορίες ακόμα και 
προσωπικά στοιχεία χωρίς 
να υπάρχει προστασία με 
αποτέλεσμα την έκθεση 
της προσωπικής ζωής του 
ατόμου. Τα online κοινωνι-
κά δίκτυα είναι χώροι όπου 
μπορεί να συγκεντρώνεται 
πλήθος διαφορετικών και 
άγνωστων ατόμων. Η κα-

ταχώρηση και δημοσίευση 
προσωπικών στοιχείων σε 
αυτά, καθιστά τους χρή-
στες τους εκτεθειμένους σε 
πολύ μεγαλύτερο αριθμό 
ατόμων, συχνά με ανεξέλε-
γκτες συνέπειες και μεγα-
λύτερους κινδύνους. 

Σε σχέση με τα κοινωνικά 
δίκτυα και τις επιχειρήσεις 
κρύβονται και κάποια δι-
αφορετικά μειονεκτήματα 
των εφαρμογών κοινωνι-
κής δικτύωσης είναι : 

1. κόστος χρόνου που συ-
νεπάγεται η διαδικασία 
ενημέρωσης των πελατών, 
η δημιουργία και επεξεργα-
σία πληροφοριών, 
2. μη αποδοχή της νέας 
εφαρμογής από το προ-
σωπικό της εταιρεί-α ς 
λόγω έλλειψη γνώσε-ω ν 
και δεξιοτήτων, 
3. μη ασφαλές περιβάλλον 
κατά την δημοσίευση πλη-
ροφοριών στο Διαδίκτυο,
4.ελεύθερη δημοσίευση 
κριτικών από πελάτες και 
ανταγωνιστές. 
Μπορείτε να μας στέλνετε 
τις απορίες αλλά και τις 
ερωτήσεις σας ή προβλη-
ματισμούς που έχετε, κα-
θώς και προβλήματα που 
αντιμετωπίζετε σχετικά με 
πωλήσεις ή τεχνολογία στο 
email: 

piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για 
την τεχνολογία αλλά και 
τα άρθρα στο site: www.
enanews.gr   και στην κα-
τηγορία: 

Οικονομία / Τεχνολογία

Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ.
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής
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Συνθήκες για 6 ευρώ στο ελαιόλαδο λόγω ξηρασίας στην 
Ισπανία, κρατάει κορυφές η τιμή και για τη νέα σοδειά

Πέτρος Γκόγκος 
Agronews

Περιθώρια περαιτέρω 
βελτίωσης ή έστω δια-
τήρησης των τιμών στα 
σημερινά επίπεδα και 
για τη σοδειά του 2023 
προδιαγράφουν οι ισορ-
ροπίες προσφοράς και 
ζήτησης στην ευρωπαϊκή 
αγορά ελαιολάδου, σε 
μια συνθήκη που παρεκ-

κλίνει αρκετά από την ει-
κόνα που αναπτύσσουν 
οι αγορές στα υπόλοιπα 
αγροτικά εμπορεύματα.

Παρατεταμένη ξηρασία 
στην Ισπανία και την Τυ-
νησία, καθώς και η προ-
οπτική μιας μειωμένης 
παραγωγής στην Ελλάδα, 
τόσο εξαιτίας των περιο-
ρισμένων βροχών και των 

υψηλών θερμοκρασιών το 
χειμώνα που πέρασε, όσο 
και της παρενιαυτοφορίας 
που αναμένεται έπειτα από 
μια χρονιά όπως αυτή του 
2022, δείχνουν πως το έλ-
λειμμα της προσφοράς θα 
διατηρηθεί.

Με αυτά τα θεμελιώδη, μια 
δραματική αποκλιμάκω-
ση στις τιμές ελαιολάδου 
από τα σημερινά επίπεδα, 
δύσκολα θα μπορούσε 
να σημειωθεί μέσα στους 
επόμενους δώδεκα. Στο 
μεταξύ, σε επίπεδο Ευρώ-
πης, η ζήτηση περιμένει 
στη γωνία κάτι που σημαί-
νει πως ακόμα και με μια 
φυσιολογική παραγωγή σε 
Ιταλία και Ισπανία, δεν θα 
υπάρχουν αποθέματα ικα-
νά να κινήσουν τις τιμές σε 
χαμηλότερα επίπεδα.

Νέες πράξεις στην κορυφή 
τιμών για το ελαιόλαδο

Προς το παρόν, το τελευ-
ταίο διάστημα γίνονται 
εμπορικές κινήσεις που συ-
ντηρούν την εγχώρια αγο-
ρά ελαιολάδου στα υψηλά 
περιόδου, με τελευταίες 
αξιόλογες αναφορές, το 
διαγωνισμό του Αγροτικού 
Συνεταιρισμού Γλυφάδας 
Μεσσηνίας, που έκλεισε 30 
τόνους ΠΟΠ ελαιολάδου 
στη τιμή των 5,31 ευρώ το 
κιλό και επιπλέον 20 τό-
νους έξτρα παρθένου ελαι-
ολάδου στην τιμή των 5,22 
ευρώ.

Οι τιμές προς το παρόν φαί-
νεται να έχουν σταθεροποι-
ηθεί πάνω από τα 5 ευρώ 
στις περισσότερες παραγω-
γικές περιοχές της χώρας, 
με τις κορυφές των 5,30 

να συνεχίζονται στη Λακω-
νία. Στην Ισπανία, υπήρξε 
μια μικρή υποχώρηση για 
τη μέση τιμή, κοντά στα 
5,20 ευρώ το κιλό, ωστό-
σο όλα δείχνουν πως ο 
κύκλος ανόδου που άνοιξε 
πριν από περίπου ένα χρό-
νο στην αγορά ελαιολάδου 
της Ευρώπης, έχει ακόμα 
μέλλον μπροστά του.

Σχεδόν τριάντα έξι μήνες 
χωρίς βροχές στην Ισπανία

 Στο μεταξύ, μήνες ξηρα-
σία μετρούν στην Ισπανία 
και τα μοντέλα καιρού δεν 
δείχνουν σύννεφα βροχής 
στον ορίζοντα, σε μια εξέλι-
ξη που έρχεται να ενισχύσει 
τα σενάρια που θέλουν μει-
ωμένη παραγωγή ελαιολά-
δου και για το 2023. Κάτι 
τέτοιο συνεπάγεται φυσικά 
και διατήρηση των τιμών 

στα σημερινά επίπεδα, αν 
όχι παραπάνω, δεδομένου 
ότι δεν θα μπορούσε ούτε 
η Ελλάδα να εμφανίσει την 
ίδια υπερπαραγωγή που 
είχε το 2022. 

 Η Ισπανία συνήθως πα-
ρέχει περίπου το 40% της 
παγκόσμιας παραγωγής 
ελαιολάδου. Ωστόσο, οι 
καύσωνες και η έντονη ξη-
ρασία έχουν συρρικνώσει 
σημαντικά τα αποθέμα-
τα στη χώρα και στους 
νούμερο δύο και τέσσερα 
παραγωγούς, Ιταλία και 
Πορτογαλία. Μόνο ο τρίτος 
μεγαλύτερος παραγωγός 
της ΕΕ, η Ελλάδα, η οποία 
δεν επλήγη από τις καιρικές 
συνθήκες, ανέμενε βελτίω-
ση της παραγωγής, αν και 
όχι αρκετή για να αντι-
σταθμίσει την πτώση στην 
Ισπανία.

Τελευταία μεγάλη πληρωμή πριν την κάλπη προκρίνεται 
το αγροτικό πετρέλαιο

Πέτρος Γκόγκος 
Agronews

Την πρόθεση να πλη-
ρωθεί η επιστροφή του 
Ειδικού Φόρου Κατα-
νάλωσης Πετρελαίου 
ακόμα και την εβδομά-
δα των εκλογών, ήτοι 
σε κάτι περισσότερο από 
ένα μήνα, διαρρέουν κυ-
βερνητικοί παράγοντες 
το τελευταίο διάστημα, 
σε ένα σενάριο όμως 

που κανονικά θα προϋ-
πέθετε την ολοκλήρωση 
των δηλώσεων ΟΣΔΕ 
για την τρέχουσα καλλι-
εργητική περίοδο.

Με τις μέρες να περνούν 
και με δεδομένο ότι η δια-
δικασία των δηλώσεων και 
η επεξεργασία των δεδομέ-
νων δύσκολα θα μπορούσε 
να ολοκληρωθεί σε τόσο 
σύντομο χρονικό διάστημα, 
δεν αποκλείεται να υπάρξει 

μια παρέκκλιση στον χρό-
νο της πίστωσης, που ίσως 
την τοποθετούσε πιο κοντά 
στον δεύτερο γύρο, αρκεί 
βέβαια οι υπουργικές απο-
φάσεις της πληρωμής να 
είχαν ολοκληρωθεί με την 
υφιστάμενη δομή της κυ-
βέρνησης.

Σε κάθε περίπτωση φαί-
νεται ότι η επιστροφή του 
ΕΦΚ αποτελεί ίσως το 
τελευταίο επικοινωνιακό 
χαρτί της κυβέρνησης πριν 
από τις εκλογές, καθώς επί-
σης και το μοναδικό μέτρο 
στήριξης με καθολικό χα-
ρακτήρα, αντίθετα από ό,τι 
ισχύει με τις περιπτώσεις 
των έκτακτων ενισχύσεων. 
Άλλωστε, κατά ομολογία 
κυβερνητικών στελεχών, 
το εν λόγω μέτρο αποτελεί 
«λαϊκό», κάτι που μεταφρά-
ζεται και ως το τελευταίο 
μέσο βελτίωσης των δημο-

σκοπικών επιδόσεων της 
Νέας Δημοκρατίας σε μια 
περίοδο μάλιστα που όπως 
φαίνεται αρκετοί εκ των 
συντελεστών της αγροτικής 
παραγωγής δείχνουν απο-
γοητευμένη από τον τρόπο 
διαχείρισης των υποθέσε-
ών τους.

Πάντως, αν τα ποσά υπο-
λογιστούν με την ίδια λίστα 
ετήσιας κατανάλωσης της 
πληρωμής του Αυγούστου, 
τότε θα χρειαστεί σίγουρα 
μια αύξηση των κονδυλίων, 
αφού τότε το αποτέλεσμα 
πολλαπλασιαζόταν με το 
50% δεδομένου ότι η επι-
στροφή του 2022 αναλο-
γούσε στο μισό έτος. Οπότε 
είτε θα αλλάξει η λίστα κα-
τανάλωσης με υπουργική 
απόφαση μετά τη ψήφιση 
της ρύθμισης, είτε τελικά 
θα αυξηθεί το κονδύλι. Το 
νομικό κείμενο της ρύθμι-

σης αναφέρει μεταξύ άλ-
λων:

«Για το πετρέλαιο εσω-
τερικής καύσης (DIESEL) 
κινητήρων, της περ. στ της 
παρ. 1 του άρθρου 73, που 
χρησιμοποιείται αποκλει-
στικά στη γεωργία καθορί-
ζεται, από την 1η Ιανουαρί-
ου 2023 έως και την 31η 
Δεκεμβρίου 2023, μηδε-
νικός συντελεστής ειδικού 
φόρου κατανάλωσης, ανά 
χιλιόλιτρο. […]

Το ποσό επιστροφής του 
ειδικού φόρου κατανάλω-
σης είναι ανεκχώρητο και 
ακατάσχετο στα χέρια του 
Δημοσίου ή τρίτων, κατά 
παρέκκλιση κάθε γενικής 
ή ειδικής διάταξης, δεν 
υπόκειται σε οποιαδήποτε 
κράτηση, τέλος ή εισφο-
ρά, δεν δεσμεύεται και 
δεν συμψηφίζεται με βε-

βαιωμένες ληξιπρόθεσμες 
ή μη οφειλές προς τη φο-
ρολογική διοίκηση και το 
Δημόσιο εν γένει, τους 
δήμους, τις περιφέρειες 
και τα νομικά τους πρόσω-
πα, τα ασφαλιστικά ταμεία 
ή τα πιστωτικά ιδρύματα 
και δεν υπολογίζεται στα 
εισοδηματικά όρια για την 
καταβολή οποιασδήπο-
τε παροχής κοινωνικού ή 
προνοιακού χαρακτήρα. Με 
κοινή απόφαση των Υπουρ-
γών Οικονομικών, Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και Τρο-
φίμων και του Διοικητή της 
Α.Α.Δ.Ε., καθορίζονται οι 
όροι, οι προϋποθέσεις και η 
διαδικασία επιστροφής του 
ειδικού φόρου κατανάλω-
σης, ο χρόνος επιστροφής, 
τα δικαιούχα επιστροφής 
πρόσωπα, τα κριτήρια για 
τον προσδιορισμό των πο-
σοτήτων πετρελαίου εσω-
τερικής καύσης (DIESEL)».

Πολιτική απόφαση μια προκήρυξη Νέων 2023, «χλωμό» 
λένε οι αρχές

Γιώργος Κοντονής 
Agronews

Σε προεκλογικό παιχνί-
δι έχει εξελιχθεί η τύχη 
της πρόσκλησης των 
Νέων Αγροτών. Από τη 
μία αρμοδίως γίνεται 
μία προσπάθεια σύνδε-
σης της προκήρυξης με 
το μέλλον των επιλαχό-
ντων του προγράμμα-
τος του 2021 και από 
την άλλη ο χρόνο που 
περνάει, καθώς μετά 
το άνοιγμα το ΟΣΔΕ σε 
καμία περίπτωση δεν 
μπορούμε να μιλάμε 
για πρόσκληση φέτος, 
απομακρύνει το όποιο 
τέτοιο ενδεχόμενο.

Και αυτό γιατί, η προκήρυξη 
αν γίνει φέτος θα πρέπει να 
υπάρχει και ένα έτος βάσης 

για την προσμέτρηση της 
Τυπικής Απόδοσης το οποίο 
δεν μπορεί να είναι άλλο 
από το 2023 και τη φετινή 
Ενιαία Αίτηση Ενίσχυσης. 
Σε ερώτημα της Agrenda 
προς τον προϊστάμενο της 
Μονάδας Επενδύσεων, 
Θύμιο Τσιατούρα για το εν-
δεχόμενο προκήρυξης μέσα 
στο έτος η απάντηση ήταν 
πως «πρόκειται καθαρά 
για πολιτική απόφαση». Σε 
κάθε περίπτωση θα πρέπει 
να υπάρξει προδημοσίευση 
πρώτα και μετά η προκήρυ-
ξη μπορεί να βγει και αρχές 
του 2024 χωρίς πρόβλημα. 
Σε κάθε περίπτωση πρέπει 
να απαντηθεί από την ηγε-
σία του ΥΠΑΑΤ άμεσα αν 
πρόκειται πράγματι να βγει 
προκήρυξη εντός του έτους 
για να γνωρίζουν οι ενδαι-
φερόμενοι πώς θα πρέπει 

να διαμορφώσουν την αί-
τηση ΟΣΔΕ, ή κάποιοι μπο-
ρεί να θελήσουν να «τρενά-
ρουν» την ένταξή τους στο 
επάγγελμα, εφόσον γνωρί-
ζουν ότι πρόσκληση θα βγει 
με έτος βάσης το ΟΣΔΕ του 
2024.

Αξίζει να σημειωθεί εδώ 
πως για πρώτη φορά μετά 
από μία 10ετία περίπου, 
θα υπάρξει αλλαγή στις 
Τυπικές Αποδόσεις των 
εκτάσεων/εκτροφών. Για 
παράδειγμα, για την ένταξη 
στο πρόγραμμα, απαιτείται 
τυπική απόδοση 12.000 
ευρώ στην εκμετάλλευ-
ση. Αυτό μεταφράζεται με 
τον υφιστάμενο πίνακα σε 
σε 130 πρόβατα ή αίγες, 
64 στρέμματα λαδολιές 
ή 41 επιτραπέζιες ελιές, 
18 στρέμματα οπωρώνα 

ή 11 στρέμματα κηπευτι-
κά, 292 στρέμματα σιτάρι 
ή 80 στρέμματα βαμβά-
κι. Με τους νέους πίνακες 
που έχει δημοσιεύσει ήδη 
η Αgrenda, τα παραπάνω 
αλλάζουν σε 77 πρόβατα ή 
αίγες, 65 στρέμματα λαδο-
λιές ή 43 επιτραπέζιες ελιές, 
18 στρέμματα οπωρώνα 
ή 11 στρέμματα κηπευτι-
κά, 232 στρέμματα σκλη-
ρό σιτάρι ή 79 στρέμματα 
βαμβάκι. Σημειώνεται εδώ 
πως οι τυπικές αποδόσεις 
αυτές θα ισχύσουν για όλα 
τα προγράμματα αγροτικής 
ανάπτυξης της νέας ΚΑΠ.
...
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Καβάλα 
Κατέληξε η συνοδηγός του οχήματος που μπήκε στο αντίθετο 
ρεύμα στην οδό Τενέδου!

Δυστυχώς δεν είναι 
ευχάριστες οι ειδήσεις 
ανήμερα της Αναστάσεως 
του Κυρίου όσον αφορά 
τις εξελίξεις γύρω από 
το τροχαίο ατύχημα στην 
οδό Τενέδου καθώς η 
συνοδηγός του οχήματος 
που μπήκε στο αντίθετο 
ρεύμα φαίνεται πως 
λίγα λεπτά αφότου 
διασωληνώθηκε στην 
Μ.Ε.Θ κατέληξε.

Από την άλλη πλευρά στην 

χειρουργική κλινική του 
Νοσοκομείου Καβάλας 
νοσηλεύεται ο 80χρονος 
σύζυγος της, οδηγός του 
οχήματος ενώ ο άλλος 
οδηγός φαίνεται πως πήρε 
εξιτήριο και αποχώρησε 
από το νοσοκομείο.

Λίγες ώρες μετά την 
Ανάσταση σημειώθηκε 
και άλλο τροχαίο ατύ-
χημα σημειώθηκε στην 
Καβάλα.

Πρόκειται για το δεύτερο 
μέσα σε σύντομο χρονικό 
διάστημα καθώς ένα ακόμα 
αρκετά σοβαρό είχε σημει-
ωθεί λίγες ώρες πριν την 
Ανάσταση στην οδό Τενέ-
δου

Από το τροχαίο τραυματί-
στηκε ελαφριά ο οδηγός.

Καβάλα 
Και άλλο τροχαίο ανήμερα της Ανάστασης!

Αλεξανδρούπολη 
Πατέρας δύο παιδιών ο 46χρονος που σκοτώθηκε στο 
τροχαίο στην Εγνατία

Θλίψη έχει σκορπίσει 
στην Αλεξανδρούπολη 

ο άδικος θάνατος του 
46χρονου Γιώργου 

Τζανετάκη στο τροχαίο 
δυστύχημα στην 

Εγνατία Οδό όταν 
το αυτοκίνητο που 
οδηγούσε συγκρούστηκε 
μετωπικά με ΙΧ στο 
οποίο αλλοδαπός 
διακινητής μετέφερε 10 
παράνομους μετανάστες.

Ο άτυχος Γιώργος, ο 
οποίος ήταν πατέρας ενός 
αγοριού και ενός κοριτσιού, 
είδε ξαφνικά σε μια 
στροφή χωρίς ορατότητα 
το αυτοκίνητο με τους 
μετανάστες να έρχεται κατά 
πάνω του και δεν πρόλαβε 
να αντιδράσει.

Ο 46χρονος, ο οποίος 
εργαζόταν στους Μύλους 
Θράκης, επέστρεφε από 

την Κομοτηνή όπου είχε 
πάει για επαγγελματικούς 
λόγους όταν συνέβη το 
τροχαίο.

Όπως ανακοινώθηκε 
η κηδεία του Γιώργου 
Τζανετάκη θα τελεστεί 
στις 5 το απόγευμα της 
Δευτέρας του Πάσχα (17/4)
από τον Μητροπολιτικό 
Ναό του Αγίου Νικολάου.

Σύμφωνα με πληροφορίες 
το αυτοκίνητο με τους 
παράνομους μετανάστες 
και τον διακινητή τους είχε 
μπει στην Εγνατία Οδό από 
τον κόμβο της Μάκρης και 
για επτά χιλιόμετρα κινείτο 
στο αντίθετο ρεύμα.

Νωρίτερα, δε, ο διακινητής 
δεν είχε σταματήσει σε σήμα 
έλεγχου από αστυνομικούς 
στον οικισμό Μάκρη στην 
Αλεξανδρούπολη αλλά 
αντίθετα είχε πατήσει 
γκάζι και είχε εμβολίσει 
περιπολικό.

Από τη σφοδρή σύγκρουση 
τα ξημερώματα του 
Μεγάλου Σαββάτου εκτός 
από τον άτυχο 46χρονο 
Γιώργο Τζανετάκη 
έχασαν τη ζωή τους ο 
αλλοδαπός διακινητής και 
άλλοι τέσσερις από τους 
παράνομους μετανάστες 
που μετέφερε.

«Πόλεμος» βεγγαλικών και μολότοφ στον Νέο Κόσμο μετά 
την Ανάσταση

Ευτυχώς δεν υπήρξε 
κάποιος τραυματισμός 
από το επικίνδυνο 
«έθιμο»

Για ακόμη μία χρονιά 
ξεκίνησε ένας «πόλεμος» 
με βεγγαλικά και μολότοφ 
στο Νέο Κόσμο και πιο 
συγκεκριμένα στον Ιερό 
Ναό Αναλήψεως στη 

Λαγουμιτζή το βράδυ 
του Μεγάλου Σαββάτου, 
λίγο μετά το άκουσμα του 
«Χριστός Ανέστης»..

Σε βίντεο που κάνουν 
το γύρο του διαδικτύου 
φαίνονται οι τεράστιες 
φλόγες που υψώθηκαν από 
μία επικίνδυνη κατάσταση, 
που με τα χρόνια έχει γίνει 

«έθιμο».

Το θετικό είναι ότι 
δεν υπήρξε κάποιος 
τ ρ α υ μ α τ ι σ μ ό ς , 
με τις συνέπειες ν α 
α π ο τ υ π ώ ν ο ν τ α ι σ ε 
υλικές ζημιές.

Πηγή: newsbeast
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Ο Πάμπλο Γκαρσία μι-
λώντας σε Μέσο της Ου-
ρουγουάης ανέφερε ότι 
είναι όλα ανοικτά για το 
μέλλον του στον ΠΑΟΚ, 
καθώς το συμβόλαιό του 
με τον Δικέφαλο εκπνέει 
στο τέλος της σεζόν.

Ο Πάμπλο Γκαρσία είναι στο 
τιμόνι του ΠΑΟΚ Β' στις δύο 
σεζόν που η δεύτερη ομάδα 
του Δικεφάλου αγωνίζεται 

στη Super League 2. Ο Ου-
ρουγουανός τεχνικός μιλώ-
ντας σε Μέσο της πατρίδας 
του τα άφησε όλα ανοικτά 
για το μέλλον του.

Μάλιστα επεσήμανε ότι εί-
ναι έτοιμος να αναλάβει 
την τεχνική ηγεσία πρώτης 
ομάδας, καθώς αισθάνεται 
άνετα στο συγκεκριμένο 
πόστο. "Είμαι στη δεύτερη ομάδα 

του ΠΑΟΚ. Το συμβόλαιό 
μας ολοκληρώνεται και θα 
δούμε τι είναι καλύτερο να 

γίνει. Είμαστε ανοιχτοί (σ.σ. 
αυτός και το τεχνικό επιτε-
λείου του) σε κάθε ευκαι-
ρία. Έχουμε τη φιλοδοξία 

να βρεθούμε στο τιμόνι 
μίας πρώτης ομάδας. Αι-
σθάνομαι άνετα στο ρόλο 
του προπονητή".

Αναδείχτηκε πρώτη σκα-
κίστρια, ενώ βελτίωσε 
σημαντικά και τη διεθνή 
της αξιολόγηση

Μια από τις δεκάδες πρω-
ταθλήτριες Ελλάδος που 
έχει αναδείξει ο Σκακιστι-
κός Όμιλος Καβάλας, Κα-
βαλιώτισσα σκακίστρια, 
Μάγδα Μιχαηλίδου του 
«Πνεύμαθλον», μετά από 

εξαιρετική απόδοση ανα-
δείχτηκε πρώτη σκακίστρια 
στο Διεθνές Τουρνουά το 
οποίο φιλοξενήθηκε στην 
Πάφο της Κύπρου 7-13 
Απριλίου 2023.

«Με 5,5/9 (5 νίκες, 1 ισο-
παλία και 3 ήττες) αν και 
νούμερο 56 της αρχικής 
κατάταξης, τερμάτισε στο 
27 της γενικής και 1η σκα-

κίστρια προσθέτοντας 32 
μονάδες ΕΛΟ (σ.σ.: ο αριθ-
μός που δείχνει τη δυνα-
μικότητα ενός σκακιστή σε 
σχέση με άλλους σκακιστές 
σε μια δεδομένη χρονική 
περίοδο) στη διεθνή της 
αξιολόγηση», αναφέρει με 
ανακοίνωσή του ο Σκακι-
στικός Όμιλος Καβάλας.

Πάμπλο Γκαρσία 
"Ολοκληρώνεται το συμβόλαιό μου με τον ΠΑΟΚ, ανοικτός 
σε κάθε ευκαιρία"

Μεγάλη διάκριση για την Καβαλιώτισσα σκακίστρια Μάγδα 
Μιχαηλίδου στο Διεθνές Τουρνουά στην Πάφο

Ο Τζενάρο Γκατούζο 
αποτελεί έναν από τους 
υποψηφίους για την 
ανάληψη της τεχνικής 
ηγεσίας του Ολυμπια-
κού. Δέκα χρόνια προ-
πονητής, βρέθηκε από το 
ναδίρ στο ζενίθ, πέρασε 
από Ελλάδα και πλέον 
κοιτάζει μόνο πάγκους 
ομάδων με ιστορία. Το 
SPORT24 παρουσιάζει 
ιστορίες από το προπο-
νητικό βιογραφικό του.

Ο Τζενάρο Γκατούζο βρί-
σκεται στη λίστα υποψηφί-
ων προπονητών του Ολυ-

μπιακού και ήδη έχουν γίνει 
οι πρώτες επαφές. Διόλου 
παράξενο που το όνομα του 
Ιταλού τεχνικού συνδέθηκε 
με μία ομάδα που είχε μία 
δύσκολη σεζόν και θέλει 
να χτίσει για να επιστρέψει 
στις επιτυχίες.

Ο 45χρονος έχει αναλάβει 
επτά ομάδες στο παρελθόν 
και σε όλες είχε την ίδια 
αποστολή: να τις επαναφέ-
ρει εκεί όπου θα έπρεπε να 
ήταν.

Ο μαχητής ποδοσφαιρι-
στής έχει εξελιχθεί σε έναν 

μαχητή προπονητή και πά-
ντα αναλαμβάνει αυτές τις 
αποστολές, χωρίς φόβο. 
Μέσα σε αυτήν τη δεκαετία 
που άλλαξε επαγγελματικό 
προσανατολισμό, έχει φτά-
σει από το ναδίρ της απόρ-
ριψης από τη Χάμιλτον μέ-
χρι το ζενίθ της κατάκτησης 
του Coppa Italia με τη Νά-
πολι.

Μία δεκαετία πλούσια σε 
ιστορίες και ένα συμβάν 
που έγινε viral από τη θη-
τεία του -διόλου τυχαία- 
στην Ελλάδα και τον ΟΦΗ. 
Όμως ο προπονητής Γκα-
τούζο είναι πολλά περισσό-
τερα.

Έγινε προπονητής χωρίς 
να σταματήσει να παίζει
Ίσως συνέβη τυχαία, ίσως 
να ήταν αναπόφευκτο παι-
χνίδι της ειμαρμένης. Οι 
δύο πρώτοι πρόεδροι που 
εμπιστεύτηκαν έναν οξύ-
θυμο, επιθετικό, άγριο και 
σκληροτράχηλο παίκτη για 
να του δώσουν πόστο προ-
πονητή ήταν δύο πρόεδροι 
με τα ίδια χαρακτηριστικά 

με τον Γκατούζο. Η τρέλα 
του Ιταλού συναντήθηκε 
με την τρέλα του Κριστιάν 
Κονσταντίν της Σιόν, της 
τελευταίας ομάδας στην 
οποία αγωνίστηκε ο Γκα-
τούζο.

Ο Κονσταντίν υποβίβασε 
σε σκάουτ τον προπονητή 
της Σιόν, Βίκτορ Μουνιόθ, 
ύστερα από μία βαριά ήττα, 
ώστε ο Γκατούζο να ανα-
λάβει ως παίκτης προπο-
νητής. Οι τρεις μήνες όπου 
παρέμεινε στον πάγκο θεω-
ρούνται κατόρθωμα, αφού 
ήταν ο πέμπτος προπονη-
τής της σεζόν 2012-2013. 
Απολύθηκε τον Μάιο του 
2013 και μέχρι το τέλος 
του 2014 τον διαδέχθηκαν 
εννέα προπονητές.

Το τέλος της θητείας του 
στους Ελβετούς οδήγησε 
και στο τέλος της καριέρας 
του ως παίκτης. Ο επόμενος 
πρόεδρος με αυξημένα επί-
πεδα τρέλας και με βιογρα-
φικό πιο βαρύ στις απολύ-
σεις προπονητών σε σχέση 
με τον Κονσταντίν, ο Μαου-

ρίτσιο Τζαμπαρίνι, του ανέ-
θεσε την τεχνική ηγεσία της 
Παλέρμο, ύστερα από τον 
υποβιβασμό της στη Serie 
B. Έξι αγώνες πρωταθλή-
ματος ήταν αρκετοί για τον 
Τζαμπαρίνι ώστε να κρίνει 
πως ο Γκατούζο δεν ήταν ο 
άνθρωπός του και τον απέ-
λυσε τον Σεπτέμβριο του 
2013.

Η περιπέτεια στον ΟΦΗ
Αν το να συνυπάρξει με 
Κονσταντίν και Τζαμπαρίνι 
ήταν δύσκολο, το να πε-
τύχει κάτι με τον ΟΦΗ της 
σεζόν 2014-2015 ήταν 
mission impossible. Πριν 
καν αναλάβει την ομάδα 
ήταν γνωστόν τοις πάσι ότι 
τα οικονομικά προβλήματα 
των Κρητικών θα επηρεά-
σουν την έκβαση της σεζόν.

Οι απλήρωτοι παίκτες ήταν 
η μία όψη του νομίσματος. 
Η δίψα που ζητούσε ο Γκα-
τούζο η άλλη. "Βολεύομαι 
και με παίκτες μικρότερης 
ποιότητας, αρκεί να έχουν 
πάθος", είχε δηλώσει και 
αυτό ζητούσε από τους 

παίκτες του στον ΟΦΗ. 
Παίκτες που ενίοτε πλήρω-
νε για να έχουν τα προς το 
ζην, κάτι που δεν έκανε η 
διοίκηση.

Το τέλος ήταν προδιαγε-
γραμμένο, αν και επήλ-
θε με πρωτοφανή τρόπο. 
Ο Γκατούζο υπέβαλε την 
παραίτησή του και τελικά 
ανακάλεσε την επόμενη 
μέρα ύστερα από παράκλη-
ση των φιλάθλων. Η συνέ-
ντευξη Τύπου που έκανε 
τον γύρο του κόσμου έπει-
τα από τον αγώνα με τον 
Ατρόμητο ήταν το κερασάκι 
στην τούρτα.

Αν και υποστήριζε ότι ως 
καπετάνιος δεν θα εγκα-
ταλείψει το καράβι, ο Γκα-
τούζο έφυγε για τις γιορτές 
και δεν επέστρεψε ποτέ 
από την Ιταλία. Τα προβλή-
ματα που είχε από μόνη 
της η ομάδα και αυτά που 
δημιούργησε και ο ίδιος 
με τσακωμούς που είχε με 
ορισμένους παίκτες έκαναν 
αδύνατη την παραμονή του 
στο Ηράκλειο.

Τζενάρο Γκατούζο 
Ο άνθρωπος των ειδικών αποστολών που φλερτάρει με 
τον Ολυμπιακό
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Ο Λιονέλ Μέσι με το 
γκολ κόντρα στη Λανς 
έφτασε τα 495 γκολ στα 
ευρωπαϊκά πρωταθλή-

ματα και ισοφάρισε τον 
Κριστιάνο Ρονάλντο.

Η Παρί μέσα σε εννέα λε-

πτά "καθάρισε" το ματς με 
τη Λανς, παίρνοντας τη νίκη 
με 3-1. Εκτός από το γκολ 
του Βιτίνια και του Κιλιάν 

Εμπαπέ που είχε ιστορι-
κή σημασία, αφού έγινε ο 
πρώτος σκόρερ της Παρί 
στη Ligue 1, μεγάλη σημα-
σία είχε και το τέρμα που 
πέτυχε ο Λιονέλ Μέσι.

Ο Pulga έφτασε συνολικά 
τα 21 γκολ με τους Παρι-
ζιάνους και πλέον μετρά 
495 γκολ συνολικά σε επί-
πεδο ευρωπαϊκών πρωτα-
θλημάτων.

Κάπως έτσι, το Σάββατο 

(15/4) ισοφάρισε τον Κρι-
στιάνο Ρονάλντο, που έχει 
πετύχει επίσης, 495 τέρ-
ματα στα ευρωπαϊκά πρω-
ταθλήματα με τις φανέλες 
των Μάντσεστερ Γιουνάι-
τεντ, Ρεάλ και Γιουβέντους.

Αυτό σημαίνει ότι ο Αρ-
γεντινός σταρ αναμένεται 
να ξεπεράσει τον CR7, ο 
οποίος αποχώρησε από την 
Ευρώπη και μετακόμισε στη 
Σαουδική Αραβία πριν από 
λίγους μήνες.

Ο Μέσι έφτασε τα 495 γκολ στα ευρωπαϊκά πρωταθλήματα 
και ισοφάρισε τον Ρονάλντο

Η Λάτσιο ενημέρωσε για 
την κατάσταση του Τσί-
ρο Ιμόμπιλε μετά το τρο-
χαίο ατύχημα που είχε, 
ανακοινώνοντας πως 
έχει υποστεί κάταγμα 
στα πλευρά και κάκωση 
στη σπονδυλική στήλη.

Ο αρχηγός της Λάτσιο, 
Τσίρο Ιμόμπιλε, ενεπλάκη 
σε τροχαίο ατύχημα στη 
Ρώμη το πρωί της Κυριακής 
(16/4), καθώς το αυτοκί-
νητο στο οποίο βρισκόταν 
μαζί με τον γιο του συ-
γκρούστηκε με τραμ.

Λίγες ώρες μετά το ατύχη-
μα η ιταλική ομάδα προχώ-
ρησε με ανακοίνωση στην 

ενημέρωση της κατάστασης 
της υγείας του 33χρονου.

Όπως ανέφερε, οι εξετά-
σεις στις οποίες υποβλή-
θηκε ο Ιμόμπιλε έδειξαν 
πως έχει υποστεί σύνθετο 
κάταγμα δεξιά στα πλευρά 
και κάκωση στη σπονδυλική 
στήλη.

Ο καπιτάνο της Λάτσιο πα-
ραμένει υπό παρακολούθη-
ση στο τμήμα επειγόντων 
περιστατικών στο Νοσοκο-
μείο της Ρώμης, Agostino 
Gemelli IRCCS.

Λάτσιο 
Ο Ιμόμπιλε υπέστη κάταγμα στα πλευρά και κάκωση 
στη σπονδυλική στήλη από το τροχαίο


